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Kia Ceed.
Akční modely SPIN a TOP.

Kombinovaná spotřeba a emise CO2 (WLTP). Kia Ceed: 4,5–6,8 l/100 km, 118–154 g/km. Ceed SW: 1,3–6,4 l/100 km, 29–145 g/km. ProCeed: 5,5–6,8 l/100 km, 125–154 g/km. Reprezentativní příklad 
financování Ceed Comfort 1,0 T-GDI 74 kW s financováním Kia Select; pořizovací cena 414 980 Kč vč. DPH, výše úvěru 331 984 Kč, akontace 20 % (82 996 Kč); pevná výpůjční úroková sazba 3,99 %
p. a., RPSN 9,87 % p. a.; měsíční (1.–47.) splátka úvěru 4 710 Kč, měsíční (48.) splátka úvěru 149 393 Kč, měsíční splátka pojištění HAV 816 Kč, POV 244 Kč; poplatek za poskytnutí úvěru 2 905 Kč; 
délka úvěru 48 měsíců. Celková částka k uhrazení (jistina, úrok, hav. pojištění, pov. ručení, poplatek): 424 548 Kč, pojištění sjednáno u pojišťoven UNIQA nebo Kooperativa. Vyobrazení vozů je pouze 
ilustrativní a může obsahovat doplňkovou výbavu. Pro bližší informace navštivte www.kia.com. Nabídka platí do 30. 6. 2023.

Úrok již

3,99 % p. a.

AGROTEC a.s.

Brněnská 74, 693 01 Hustopeče
Tel.: 519 402 480 | www.agrotecauto.cz

Kontaktujte naše 
prodejce:

Petra Leskourová

M +420 724 111 662
E  leskourova@agrotec.cz

Jakub Škotnár

M +420 702 001 091
E  skotnar@agrotec.cz
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Vážení spoluobčané,
léto a prázdniny jsou tady, jenom to počasí je jako na houpačce. 
Letních teplot s tropickými nocemi, které by lákaly k vodě nebo 
spaní pod stanem, jsme zatím moc nezažili, zato s sebou na 
procházky pro jistotu nosíme svetřík nebo deštník. Déšť je 
potřeba, to jistě, jenom ty bouřky a silný vítr nás trochu lekají. 

V rámci přeshraniční spolupráce s obcí Habovka jsme byli 
úspěšní v projektu Cestami minulosti, který mimo jiné přinese 
mobiliář na dvě místa v okolí Hustopečí – ke křížku za Finančním 
úřadem a u kapličky v Tesárkově údolí. Úspěšní jsme byli rovněž 
v získání dotace z operačního programu Životního prostředí na 
kompostéry do domácností, profesionální štěpkovač pro Městské 
služby a skleničky s gastromyčkou pro Marketing a kulturu. Naše spoluúčast je 19 % z celkové 
částky. Do třetice jsme získali dotaci na další výměnu sodíkových světel za ledkové u veřejného 
osvětlení. Díky tomu budeme mít už téměř v celém městě nová úsporná světla. 

Na tomto místě bych chtěla poděkovat 150 občanům, kteří vyplnili dotazník ke strategickému 
plánu – Programu rozvoje města Hustopeče do roku 2027. Výsledky šetření jsou zpracovány 
a bude s nimi počítáno v rámci dokumentu, který budeme schvalovat na jednání zastupitelů po 
prázdninách.

Úspěšně pokračují dvě velké investiční akce města – amfi teátr pod společenským domem, kde 
se nám již rýsuje pódium, a výdejna obědů u ZŠ Nádražní, kde roste hrubá stavba. Obě akce by 
měly být ukončeny v listopadu tohoto roku. Do podzimu bychom také měli mít hotovou fasádu 
na domě Nohelových na Dukelském náměstí. Věřím, že na Burčákové slavnosti již budeme zvenčí 
obdivovat tento památkově chráněný dům. 

Už jste se byli podívat na novou fontánu v domě U Synků? Po dvou letech příprav jsme ji 
slavnostně odhalili 1. června, v den 700. výročí darování Hustopečí klášteru cisterciánek na Starém 
Brně královnou vdovou Eliškou Rejčkou. Její dvoumetrová bronzová socha dnes zdobí nádvoří 
a stala se skutečnou chloubou renesanční památky. Za zhlédnutí také stojí interiér opravené 
budovy historické Střelnice v ulici Na Hradbách. Zajděte si na procházku v sobotu mezi 17. a 20. 
hodinou nebo v neděli od 10 do 13 hodin. Expozice jsou zajímavé jak pro děti, tak pro dospělé.

Kdo z vás navštívil den otevřených dveří na našem úřadě, jistě nelitoval. Desítky skupinek dětí, 
dospělých i seniorů po celý den provázeli zaměstnanci města. Byl připraven bohatý program, na 
který se skupiny předem hlásili a vybírali si zároveň místa, která chtějí vidět. Všem, kteří se na 
zdárném průběhu podíleli, patří veliké poděkování.

V červnu jsme se stali majiteli nemovitosti, kterou město zakoupilo od Svědků Jehovových. 
V budově proběhnou úpravy tak, aby za několik měsíců mohla sloužit Pečovatelské službě, která 
se odstěhuje z budovy Penzionu na Žižkově ulici.

V pátek 1. září začne v ordinaci v ulici Mrštíkova (ve dvoře) ordinovat zubní lékařka, kterou 
město podpořilo a má s ní uzavřenou smlouvu o spolupráci. Do konce roku bude ordinovat jenom 
v dopoledních hodinách, od ledna 2024 už bude ordinace otevřena standardně. V tomto čísle 
Hustopečských listů najdete Předregistrační formulář, kterým chceme zjistit zájem především 
vás, trvale bydlících občanů Hustopečí. Formulář je jednoduchý, můžete ho vyplnit online, 
nebo vystřihnout, a vyplněný odevzdat na radnici. V první vlně dostanou přednost ti, kteří přišli 
o svého lékaře po odchodu zubařů z Hustopečí a dosud nového nenašli. K registraci budou 
pacienti vyzýváni postupně a pořadí v předregistraci není rozhodující. Jsem přesvědčena o tom, 
že příchodem zubní lékařky v ulici Palackého a nyní v ulici Mrštíkova, se zásadně zlepší situace 
s nedostatkem zubních lékařů.

A na co se můžeme těšit o prázdninách? Na otevřené sklepy, letní kino, krojové hody (snad 
naposledy na ulici)... Přeji vám všem krásné léto, klidnou dovolenou a hlavně zůstaňte zdraví.

Hana Potměšilová, starostka

Širší nabídku vinařských publikací najdete v zadní části časopisu Vinařský obzor, nebo na výše uvedených internetových stránkách.
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 8. 6. Vݎúterý 6. června jednali radní. Schvá-
lili zadání veřejné zakázky na poskytování 
energetických služeb metodou EPC vݎ budo-
vě ZŠ Komenského i dotaci na opravu fasády 
domu po Nohelových.

Radní rozhodli o realizaci úsporných opatře-
ní vݎZŠ Komenského metodou EPC. Její prin-
cip spočívá vݎtom, že investice do rekonstrukce 
energetického systému vݎ předpokládané 
hodnotě 22 milionů korun bez DPH bude splá-
cena zݎdosažených úspor po dobu 10 let. „Jedná 
se o nadlimitní veřejnou zakázku, která bude 
zveřejněna na profi lu zadavatele a o adminis-
traci se postará společnost PORSENNA o. p. s., 
jejíž nabídku jsme schválili,“ uvedla starostka 
Hana Potměšilová. Samotná realizace bude 
defi nitivní vݎpřípadě, že ji posvětí zastupitelé 
na svém červnovém zasedání vݎrámci čtvrtého 
rozpočtového opatření.

Vedení města vybralo zhotovitele projekto-
vé dokumentace stavby „Most u Stafi kru“. 
Zݎ celkem čtyř podaných nabídek avizovala 
nejnižší cenu, 490 tisíc bez DPH, fi rma PIS 
PECHAL s.r.o. „Tento most je vݎ havarijním 
stavu, a i vzhledem kݎtomu, že vݎprůběhu něko-

lika let budeme muset řešit novou čističku 
odpadních vod a zde povede přístupová cesta, 
naplánovali jsme kompletní rekonstrukci,“ 
doplnila Potměšilová.

Dvě nová bezpečnostní zrcadla budou umís-
těna u výjezdu zݎvelkoskladu COOPu vݎŽižko-
vě ulici. „Vede zde cyklostezka a zrcadla tak 
poskytnou lepší přehled o prostoru a pomůžou 
minimalizovat riziko nehod,“ vysvětlil důvod 
instalace místostarosta Bořivoj Švásta. 

Opravy vpustí, obrubníků, přídlažby i asfal-
tového povrchu komunikací. Radní vybrali 
dodavatele. „Dělníci opraví celkem 12 vytipo-
vaných a zvýrazněných míst. Jedná se o závady 
vݎulicích Vinařská, Habánská, Javorová, Střed-
ní, Žižkova, Hybešova, Starovická a Na Sídlišti 
a Herbenově farmě,“ upřesnil místostarosta 
Josef Horák.

Město Hustopeče nabízí kݎ prodeji osobní 
vozidlo VW Caddy. „Auto pomáhalo seniorům 
vݎHustopečích sݎ přepravou například kݎ léka-
ři, do lékárny či na úřady. Nyní je tato služba 
zajištěna externí fi rmou a vůz je nadbytečný,“ 
vysvětlil důvod prodeje Horák. 

Jihomoravský kraj přispěje částkou 350 tisíc 
na rekonstrukci fasády bývalého domu Nohe-
lových na Dukelském náměstí. „Památku se 
snažíme postupně obnovovat, hotová je stře-
cha a aktuálně je na řadě fasáda. Již máme 
vybraného zhotovitele, celková cena včet-
ně DPH je 543ݎ 290 korun. Více než polovinu 
zaplatí dotace, zbývající částku pokryje měst-
ský rozpočet. Hotovo by mělo být koncem roku 
2023,“ avizoval Švásta. 

-hrad-

Úspory energií, rekonstrukce mostu. Radní jednali
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Celkem je vytipováno a označeno 12 míst, která 
budou opravena.

 21. 6. Radní jednali v úterý 20. června. 
Schválili územní studii S3, která upřesňuje 
územní plán z roku 2013, vybrali zhotovitele 
fasády budovy ZŠ Nádražní a podpořili dopl-
nění klimatizace do místní polikliniky.

Radní odklepli územní studii S3, která upřes-
ňuje územní plán z roku 2013. „Řeší plochu na 
okraji Hustopečí směrem na Starovice a stano-
vuje podrobnější podmínky pro výstavbu, 

dopravní a technickou infrastrukturu a navr-
huje nová veřejná prostranství,“ doplnila infor-
mace starostka Hana Potměšilová. 

Investice do fasády čeká budovu ZŠ Nádražní. 
Radní vybrali zhotovitele. „S penězi na sjedno-
cení fasády rozpočet města, který zastupitelé 
schválili 15. prosince 2022, počítá. Práce prove-
dou dělníci ze společnosti VS-build, s.r.o., kteří 
aktuálně staví novou výdejnu obědů u ZŠ 

Nádražní.  Fasáda vyjde městskou kasu na více 
než 700 tisíc korun bez DPH, hotovo by mělo 
být do konce srpna letošního roku,“ avizoval 
místostarosta Josef Horák. 

Novou klimatizační jednotku získá ordina-
ce gastroenterologie v budově Polikliniky. 
„Jedná se o posílení klimatizace a zajištění 
většího komfortu pro lékaře i pacienty,“ vysvět-
lila Potměšilová.

Radní zadali zpracování projektové doku-
mentace na sociální zázemí nově budované-
ho amfi teátru pod společenským domem. 
„Celkovou investici, která počítala s rekonstru-
kcí společenského domu a výstavbou amfi teá-
tru, jsme kvůli nedostatku fi nancí rozdělili na 
dvě části a začali s realizací amfi teátru. Nově 
plánované sociální zázemí je součástí restau-
race, jejíž oprava se odkládá, a tím pádem by 
návštěvníci venkovního areálu museli využívat 
toalety ve společenském domě. Nyní se rýsuje 
vhodný dotační titul, jenž by nám pomohl se 
zaplacením sociálního zázemí v prostorách, 
kde je nyní kotelna a sklep, a amfi teátr by tak 
fungoval samostatně," informoval místosta-
rosta Bořivoj Švásta.

-hrad-

Fasáda na budově ZŠ Nádražní. Jednali radní
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Území, které upřesňuje studie S3.
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 1. 6. Dlouho nebylo nádvoří domu U Synků 
tak zaplněné lidmi, jako ve čtvrtek 1. června 
dopoledne. Milovníci historie i umění si nene-
chali ujít slavnostní odhalení nové dominan-
ty prostoru – téměř dva metry vysoké sochy 
královny Elišky Rejčky.

Sochu s fontánou a liliemi navrhla a ztvár-
nila u příležitosti 700. výročí zakoupení města 
Hustopeče právě touto panovnicí polská uměl-
kyně Ewa Ross-Baczyńská. 

Samotnému odhalení sochy předcháze-
lo ztvárnění života královny Elišky studenty 
místního gymnázia, které divákům připomně-
lo, čím byla pro Hustopeče i celou zemi tak 
výjimečná. „Eliška Rejčka nebyla královnou 
v tom smyslu, že by opravdu vládla. Byla ale 
manželkou dvou českých králů, a to ve velmi 
komplikované době. Po meči vymřeli Přemys-
lovci a na trůn nastoupili Lucemburkové. Eliš-
ka zastávala důležitou roli jakési spojovatelky. 

Byla osobou, která dokázala usměrnit nejdříve 
Přemyslovce a později českou šlechtu, protože 
jejím posledním partnerem byl Jindřich z Lipé, 
nejvýznamnější český šlechtic,“ vysvětlil histo-
rické souvislosti ředitel Státního okresního 
archivu ve Vyškově Karel Mlateček.

Slavnostní odhalení bylo naplánováno 
přesně na den, kdy Eliška Rejčka darovala 
Hustopeče a další obce nově vznikajícímu 
cisterciáckému klášteru na Starém Brně. Proto 

se velké výroční oslavy konají i přímo vݎBrně. 
Bronzová socha vݎ Hustopečích je trva-

lým odkazem na tuto historickou událost 
a jak někteří účastníci slavnostního dopole-
dne podotkli, čeká už jen na nějakou legen-
du, která ji bude, stejně jako jiné podobné 
sochy, obestírat mlhou tajemství. Okolí sochy 
sݎkašnou a liliemi pak muzeum zamýšlí využít 
kݎmenším kulturním a vzdělávacím akcím.

-nov-

Nádvoří domu U Synků zdobí nová socha

Na odhalení sochy dorazilo několik desítek 
návštěvníků.

Soše požehnal hustopečský děkan Jan Nekuda.
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 31. 5. Po čtyřech letech se do Hustopečí 
vrátil Den sociálních služeb, který na Dukel-
ském náměstí představil pomáhající organi-

zace zݎcelého regionu.ݎ
Organizaci akce si vzal na starost Sociální 

odbor města Hustopeče, který s poskytovateli 
úzce spolupracuje. „Sociální služby jsou tako-
vou Popelkou, protože se o ně lidé zpravidla 
zajímají až tehdy, když se ocitnou v nějaké 
krizi a potřebují jejich pomoc. Teprve tehdy 
začnou hledat a ptát se. Proto pořádáme toto 
setkání, aby každý, kdo projde náměstím, 
získal alespoň základní představu o tom, kde 
hledat jakou pomoc,“ slibuje si od akce vedoucí 
odboru Tomáš Laz.

Na Hustopečsku a vݎ okolních regionech 
aktuálně působí přes 20 organizací, které 
podporují klienty vݎ různých životních situa-
cích. Pozvání do Hustopečí přijalo 13 z nich. 
Kromě obecného představení svých služeb 
sázeli především na interaktivní a zážitkové 
aktivity. „Máme tu naše pečovatelky z Husto-
pečí, které ukazují, jaké to je sedět na invalid-

ním vozíku, Girasole přijelo se svou paliativní 
sanitkou, břeclavská Charita měří tlak a testuje 
na žloutenku typu C, klienti zݎRadosti tu nabízí 
své výrobky, návštěvníci si mohou vyzkoušet, 
jaké to je být schizofrenikem a spoustu další-
ho. Myslím, že každý se může přesvědčit o tom, 
že těch služeb je opravdu hodně a pokrývají 
široké spektrum pomoci,“ zhodnotil Laz.

Příjemnou atmosféru na náměstí dokreslo-
valo hřejivé slunce i melodie žáků Základní 
umělecké školy. Velkou zvědavost návštěvníků 
vzbuzoval handbike i gerontooblek, který si 
všichni mohli vyzkoušet. „Je to zvláštní kombi-
néza, která jakoby simuluje pocity starého 
člověka, je hodně těžký, znesnadňuje vám 
pohyb, nasadíte si brýle, které simulují šedý 
zákal, na ruce si nasadíte rukavice, které vysí-
lají impulsy podobné třesu při Parkinsonově 
chorobě. Má to v lidech vyvolat empatii ke 
starým lidem, protože to opravdu není jedno-
duché se takto pohybovat a fungovat,“ vyzval 
Laz. 

-nov-

Pomáhající organizace představily své služby
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Návštěvníci mohli vyzkoušet, jaké to je sedět na 
invalidním vozíčku. A nejen to. 

Sledujte reportáže on-line
vysíláme na YouTube 

Mějte informace z první ruky
jsme s vámi na Facebooku 
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 6. 6. Vݎpořadí druhý ročník participativní-
ho rozpočtu Tvoříme Hustopeče zná vítězné 
návrhy. Vݎareálu dětského hřiště na Lipové je 
veřejnosti představil koordinátor projektu 
a radní pro investice Vojtěch Frank. Na Lipovce 
proto, že dva ze tří vítězných návrhů se týkají 
právě této lokality. 

Vedení města vݎ letošním roce uvolnilo 
na návrhy občanů 700.000 Kč, do kterých 
se vejdou hned tři vítězné projekty. Zݎ celko-
vé počtu 642 hlasujících získal vítězných 
195 hlasů projekt pumptruckové dráhy vݎceně 
70.000 Kč. „Mnozí občané budou asi zklama-
ní, protože si možná pořádně nepřečetli znění 
toho návrhu. Jedná se pouze o zpracování 
projektové dokumentace, nikoliv realizace 
dráhy jako takové. I když za sebe můžu říci, 
že pokud tolik lidí projevilo zájem o takovou 
investici, určitě se budeme pokoušet hledat 
vhodné dotační tituly nebo jiné zdroje, proto-
že výstavba takové dráhy se v nákladech pohy-
buje okolo jednoho milionu korun,“ vysvětlil 
úplné znění vítězného návrhu.

Stříbrných 183 hlasů získal návrh další-
ho rozšíření Lipovky – nové herní prvky za 
250.000 Kč. „Ten návrh byl poměrně obsáhlý, 
proto jsme se s autorkou dohodli, že vybere-
me dva prvky, které se budou realizovat, s tím, 

že v dalších letech mohou následovat další. 
Letos to tedy bude kuličková dráha a venkovní 
kuchyňka pro děti.“

Třetím, i když nejnákladnějším realizo-
vaným projektem bude venkovní učebna na 
dvoře Základní školy Nádražní za odhadova-
ných 300.000 Kč, která získala 170 hlasů.ݎ

Všechny tři projekty by měly být realizo-
vány do konce roku pod dohledem autorů 
návrhů a nově vznikající pracovní skupiny. 
„Jsem si vědom toho, že mnozí lidé byli zkla-
maní z posledního ročníku, kdy ze tří vítězných 
návrhů se nakonec realizoval pouze jeden. 
O to větší práce jsme si letos dali s posuzová-
ním realizovatelnosti a nákladů jednotlivých 
návrhů a za sebe můžu říci, že jsem si jistý, že 
všechny tři návrhy se ideálně do konce tohoto 
roku dočkají realizace,“ ujistil občany Frank.

-nov-

Občané hlasovali. Tři návrhy dostaly zelenou
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Návrh Celkem 
hlasy Náklady Náklady 

kumulativně

Projekt Pumptrackové dráhy 195 Kč 000ݎ70 Kč 000ݎ70

Rozšíření areálu Lipovky – místo pro 
rodinu 183 Kč 000ݎ250 Kč 000ݎ320

Učíme se venku – výstavba venkovní 
učebny na ZŠ Nádražní 170 Kč 000ݎ300 Kč 000ݎ620

Workoutové/parkurové hřiště 148 Kč 000ݎ290 Kč 000ݎ910

Dětská lanovka na Křížovém vrchu 140 Kč 456ݎ200 Kč 456ݎ110ݎ1

HUSTOPEČE ZELENOU!!! 135 Kč 000ݎ90 Kč 456ݎ200ݎ1

Renovace autobusové zastávky Nádražní 102 Kč 000ݎ300 Kč 456ݎ500ݎ1

METEO FARMA HUSTOPEČE 48 Kč 999ݎ74 Kč 455ݎ575ݎ1

 7. 6. Stavební práce na novém přírodním 
amfi teátru za společenským domem nabra-
ly na obrátkách a přímo před očima už roste 
základ budoucího pódia i tanečního placu.ݎ

Podle místostarosty Bořivoje Švásty jsou 
nejtěžší práce již u konce. „Máme zabudo-
vanou 50kubíkovou retenční nádrž, máme 

kanalizaci, naznačenou komunikaci podél 
areálu a hlavně máme hotové všechny sítě pod 
tanečním placem tak, aby se do něj už nemu-
selo zasahovat. Teď už se blížíme k dokončení 
technické místnosti, na které vyroste samotné 
pódium.“

Konečná vizualizace celého areálu už má 

také fi nální podobu. „Jediné, co jsme upravo-
vali, bylo umístění máje. V původním návrhu 
byla v rohu tanečního placu, ale zdálo se nám 
přirozenější mít ji uprostřed. Museli jsme 
také zredukovat plánovanou výsadbu stromů, 
kterým se tu moc dařit nebude, ale uvidíme,“ 
doufá.ݎ

Bezbariérový přístup do areálu bude zajiš-
těn zݎ ulice Bratislavská ve spodní části, kde 
vyroste i malé parkoviště se vsakovací dlaž-
bou a výsadbou stromů. „Kromě toho se nám 
podařilo vyřešit problém s elektřinou v samot-
ném společenském domě, kde zdroje nevyho-
vovaly požadavkům na kulturní akce. Nakonec 
bude sál stejně jako celý venkovní areál napo-
jen na elektřinu z ulice Bratislavská, stejně 
to bude i s optickou sítí.“ Dokončení areálu je 
naplánováno na listopad tohoto roku.

-nov-

Pódium budoucího amfi teátru roste před očima
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Vizualizace amfi teátru. Nejtěžší práce jsou u konce.

Projekt Pumptrackové dráhy. Rozšíření areálu Lipovky – místo pro rodinu. Výstavba venkovní učebny na ZŠ Nádražní.
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 8. 6. Městský úřad Hustopeče se otevřel 
široké veřejnosti. Do Dne otevřených dveří 
se zapojily obě budovy úřadu, kino, městské 
muzeum i nově opravená Střelnice.

Dopoledne patřilo především dětem 
a studentům. Prohlédnout si prostory úřadu 
zblízka využily všechny školy a školky ve 
městě. Kreativní program pro zvídavé skupi-
ny i jednotlivce si připravily všechny odbory 
úřadu a návštěvníci tak měli možnost poznat 

úředníky a jejich práci poutavým způsobem.
Velký zájem sklidila u návštěvníků 

prezentace pracovníků životního prostředí, 
vědomostní kvíz na památkové péči i volby 
nanečisto, které připravil majetkoprávní 
odbor. Návštěvníci si se zájmem prohlédli 
obřadní síň, kde si mohli vyzkoušet i roli oddá-
vajícího. Na nádvoří domu U Synků poutala 
pozornost nová socha Elišky Rejčky a každý si 
chtěl prohlédnout i zrekonstruovanou budovu 

Střelnice.
Na Marketingu a kultuře otevřely všechny 

prostory kina. Návštěvníci nahlédli do zákuli-
sí sálu, promítárny, fotili se ve stylovém foto-
koutku a redaktorky Hustopečské televize 
„donutily“ žáky hustopečských škol natočit 
i mluvené slovo k videoreportáži – výsledek 
posuďte sami na webu města.

-nov-

Úředníci se ukázali jako průvodci i hostitelé

Návštěvníci se mohli vyfotit u oskarové fotostěny. Velkému zájmu se těšil skákací hrad na Dukelském 
náměstí.

A žili šťastně až do smrti.
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Vážení občané,
jak bylo několikrát avizováno v aktuali-
tách z rady města, v Hustopečích začal od 
1. června 2023 platit nový ceník za parková-
ní vozidel.
Nejvýznamnější změnou je zrušení první 
půlhodiny zdarma, kterou nahradí deseti-
korunová sazba za první započatou hodi-
nu.ݎ
Konkrétní ceníky najdete na parkovacích 
automatech.

Změny 
v cenách
parkovného

 19. 6. V sobotu 17. června v 10.07 poprvé 
odjel z Hustopečí ve směru na Tišnov jeden 
z nových vlaků Jihomoravského kraje. Ty defi -
nitivně nahradí staré soupravy z konce 70. let 
minulého století, které doposud na trati do 
Hustopečí jezdily. 

Pro celou flotilu jednotek bylo vybráno 
jméno Moravia – po první lokomotivě, která 
do Brna přijela od Vídně 11. listopadu 1838. 
Jednotlivé jednotky jsou pak pojmenovány dle 
odrůd vinné révy, se kterými se na jižní Mora-
vě lze setkat. Design jednotek je proveden 
v barvách odpovídajících logu Jihomoravské-
ho kraje, na paměti byla rovněž snaha o jasné 

odlišení od vlaků ostatních železničních 
dopravců provozovaných v Jihomoravském 
kraji.

Z Hustopečí se cestující poprvé svez-
li soupravou Rulandské modré, ale těšit se 
můžeme i na další odrůdy. 

Moderní jednotky umožňují přepravu 
vysokého počtu jízdních kol, kočárků i velkých 
zavazadel. Jde tak naproti i trendu cykloturis-
tiky na jižní Moravě. Je myšleno i na imobilní, 
kterým pomůže nízkopodlažní nástup, široké 
uličky i bezbariérová toaleta.

Díky novým jednotkám se výrazně zvýší 
komfort cestování. Jednotky jsou nízkopodlaž-

ní, což ocení zejména hůře pohyblivé osoby, 
nebo cestující s kočárky, či vozíčkáři. Budou 
moci jet prakticky každým vlakem. Vlaky 
Moravia však nabízejí i další výhody – např. 
většina sedadel bude vybavena zásuvkou USB 
a zásuvkou na 230 V. Ve voze je bezplatná WiFi 
síť. Na WC je také přebalovací pult.

Jak jsou zatím cestující spokojení, vystihuje 
jeden z komentářů na facebooku města: "My 
to v tom už jeli a samozřejmě jako vidláci. Svítilo 
nám na sedadlo slunce, tak jsme si přesedli a paní 
průvodčí se nás ptala proč. Když jsme jí řekli důvod, 
tak se na nás dívala jako na opice a ukázala nám, 
že to má stahovací clony. Ten úžas v našich očích byl 
odzbrojující....budoucnost k nám došla!"

-nov-

Z Hustopečí i zpět novými vlaky Moravia

Cestující se mohli svést Rulandským modrým!
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Upozornění:
Vyplněním a odevzdáním tohoto formuláře 
vyjadřujete svůj zájem registrovat se v zubní 
ordinaci v Hustopečích (vyplněním formuláře se 
nestáváte automaticky registrovaným pacientem 
ordinace). 

Zároveň vyjadřujete souhlas s dodržováním 
pravidel zubní ordinace v rámci pravidelné 

docházky na preventivní prohlídky a dodržo-
váním stanovených termínů. 

Registrace budou probíhat ve vlnách, nelze 
zaregistrovat všechny zájemce.

Zájemci budou oslovování přímo ordinací 
lékaře. Zahájení kontaktování bude cca od 

druhé poloviny srpna 2023. Zahájení provozu 
ordinace je plánováno od 1. 9. 2023. 

Pořadí výběru oslovení je plně v kompetenci 
lékaře

Předpokládané ordinační hodiny
pondělí–pátek 07.00–12.00 hod.

Předregistrační formulář k zubnímu lékaři
Zubní ordinace  MDDr. Veronika Zálešáková,  Mrštíkova 10, Hustopeče

VYPLNĚNÝ FORMULÁŘ ODEVZDEJTE:  do 10. srpna včetně paní Elišce Babáčkové ve 2. poschodí radnice

Jméno, příjmení, titul

Rok narození

Trvalé bydliště - Hustopeče                                           ANO                                                NE

Adresa trvalého bydliště
město, ulice, číslo popisné/orientační

Termín posledního ošetření 
u zubního lékaře (stačí měsíc a rok)

Ordinace zubního lékaře kde jste 
byl/byla naposledy ošetřen/ošetřena

Zdravotní pojišťovna

Telefonní kontakt

Emailový kontakt

On-line formulář registrace →

Vážení občané,
po dvou letech se sݎpodporou města znovuo-
tevře zubní ordinace vݎulici Mrštíkova. První-
ho pacienta ošetří vݎpátek 1. září. Pro hladký 
průběh přijímání pacientů připravilo město 
Předregistrační formulář, který můžete vypl-
nit ručně a odevzdat na radnici paní Elišce 
Babáčkové nebo využít on-line formuláře pod 
QR kódem. Paní doktorka bude přijímat paci-

enty postupně, přednost dostanou ti sݎtrvalým 
bydlištěm vݎHustopečích. Je jasné, že se vݎprvní 
etapě na všechny nedostane, přesto věříme, že 
tímto se situace se zubními lékaři vݎHustope-
čích zlepší i vzhledem kݎtomu, že přibyla zubní 
lékařka (převážně pro dětské pacienty), která 
tři dny vݎtýdnu ordinuje na ul. Palackého. 

Hana Potměšilová

Nová zubní lékařka v Hustopečích
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To, že vݎ Hustope-
čích máme dvě 
vinařské uličky, 
jistě všichni víte. 
Zastavili jste se 
však v nich někdy 
dostatečně na 
to, abyste oceni-
li jejich půvab? 
Kݎ tomu vám 
může dopomoci 
naše nová hra! 
Pokud si chce-
te raději jen 

sednou do sklepa a užít si skvělé víno a chlad 
v teplých letních dnech, nevadí! Vezměte 
s sebou své ratolesti a mezi tím, co si budete 
užívat pohodu sݎvínkem, se zݎnich stanou malí 
detektivové. 

Hra bude aktivní přes celé prázdniny 
a je možné si ji vyzvednout v TIC Hustopeče 
a v nově zrekonstruované Střelnici během 
otevírací doby.

Pátračka je připravena jak pro ulici Vinař-
skou, tak pro ulici Na Hradbách a má celkem 
7 úkolů, které se dají splnit pomocí podrob-
ného pozorování okolí. Pro pátrače-profíky 
máme nachystaný bonusový úkol, který spočí-

vá vݎnalezení schrán-
ky a zapsání hesla, 
které se nachází 
uvnitř, do hrací 
karty.

Pokud splníte 
všechny úkoly, 
čeká vás v TIC 
sladká odměna. 
Za splnění bonusovky bude i speciální 
odměna.

Tato hra je mířená především na děti, ale 
věříme, že se u ní pobaví i dospělí. Tak neseďte 
doma a dejte se do PÁTRÁNÍ! 

HUSTOPEČE A VÍNO!

Již podeváté za sebou se v Hustopečích 
uskuteční nominační kolo Národní soutěže 
vín s původem ve Velkopavlovické vinařské 
podoblasti.

Registraceݎvzorků byla již spuštěnaݎonline 
přes systém Národního vinařského centraݎpro 
registraci vín do soutěží, hodnocení a prezen-
tací ELWIS a vinaři mohou svá vínaݎpřihlašo-
vat do 4. srpna. Vzorky se budou vybírat od 

7. do 10. srpna v prodejně BS VINAŘSKÉ 
POTŘEBY Velké Bílovice, ulice Žižkovská 
1230 vždy od 7.30 do 17.00 hodin.

Vína musí splňovat podmínkyݎ statutu. 
Nominace z oblastní soutěže je podmínkou 
pro možnost následného přihlášení vína do 
Salonu vín ČR – Národní soutěže vín 2024. 
Odborní degustátoři v minimálně pětičlen-
ných komisích vína ohodnotí 28. až 30. srpna 
vݎprostorách Národního vinařského centra ve 
Valticích.ݎ

Všechna přihlášená vína návštěvníci 
ochutnají vݎsobotu 7. října 

od 12.00 do 20.00 hodin 
vݎAmande Hotelu,ݎHustopeče.ݎ

O hudební doprovod se postará cimbálová 
muzika Kasanica. Vstupné se neplatí, kݎzakou-
pení budou připravené skleničky, katalogy 
a bločky na degustaci jednotlivých vzorků.

-hrn-

Jak už tomu tak ve vinohradě bývá, je potřeba 
se o svoji zrající úrodu nejen starat, ale i zame-
zit nechtěným návštěvám turistů a zlodějíčků, 
kteří si brousí své zoubky na šťavnaté hrozny.

A právě proto Hustopečské vinařské bratr-
stvo, jako již každoročně, zarazí horu s pomo-
cí Hustopečské chasy. Celá akce odstartuje 

v sobotu 26. srpna od 14.00 otevřenými sklepy. 
Samotný obřad se bude konat v 16.00 v ulici 
Na Hradbách. Můžete se těšit na krátké diva-
delní představení, které nám znázorní, jakým 
způsobem byli trestáni zloději za dob fungují-
cího Horenského soudu.

Tradice zarážení hory a s ní spojené slav-
nosti má své kořeny už ve středověku a vychází 
ze starého horenského práva. Je znamením, 
že do vinohradu až do vinobraní nesmí nikdo 
vstoupit, kromě samotného vinaře. Hlavním 
důvodem je ochrana dozrávajících hroznů. 

Proto si společně s námi pojďte připome-
nout tuto neobyčejnou tradici. Těšit se může-
te nejen na skvělé víno místních vinařů, ale 
i příjemnou atmosféru a doprovodnou hudeb-
ní produkci.

-hrn-

Přihlašování do NSV Velkopavlovické podoblasti spuštěno

Pátračka pro děti ve vinařských uličkách

Vinaře opět po roce čeká zarážení hory

Přihlášená vína můžete ochutnat i vy. Kdo letos postoupí do celostátního kola?
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PRO BYSTRÉ HLAVIČKY 

najdi
stejnou
dvojci
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ZA ŠKOLNÍMI VRATY

MŠ PASTELKA

MŠ U RYBIČEK

Červen U Rybiček
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Celodenní výlet na hrad Veveří 
Vݎ prosinci jsme vݎ naší školce uspořáda-

li vánoční zpívání spojené sݎ jarmarkem. 
A výtěžek zݎ tohoto jarmarku jsme investo-
vali do celodenního společného výletu na 
hrad Veveří. Jely všechny děti, paní učitelky, 
kuchařky i paní uklízečky… Ráno nám paní 
kuchařky nasmažily řízky a v8.00ݎ hodin jsme 
dvěma autobusy vyrazili. Po příjezdu kݎhradu 
jsme posvačili a poté jsme se už přesunuli 
do podhradí, kde na děti čekaly různé úkoly. 
Střílely zݎkuše, malovaly si na sádru, zkoušely 
žonglovat, pozorovaly mistra kováře a nakonec 
nás čekalo divadélko vݎ podání Komediantů 
na káře, sݎnázvem „Princ Bajaja“. Po pohádce 
jsme ještě absolvovali prohlídku středověkých 
zbraní, kdy si děti potěžkaly meče či pistole 
a vyzkoušely helmice. Poté jsme poobědvali 
nasmažené řízky a prošli si venkovní prostory 
celého hradu. A než jsme se nadáli, čekala nás 
cesta zpátky do školky. Výlet se vydařil, všich-
ni jsme dojeli moc spokojení. Ještě jednou 
děkujeme za všechny příspěvky ve vánočním 
jarmarku, díky kterým jsme si mohli náš výlet 
dopřát.

„Den otců“ v Pastelce
Ve čtvrtek 15. 6. jsme se vݎnaší školce sešli 

sݎ dětmi a jejich tatínky, abychom společně 
oslavili Den otců. Toto setkání se neslo v duchu 
„S tátou na ryby“. Pro děti a jejich tatínky 
čekalo několik soutěžních disciplín. Překáž-
ková dráha, kdy mezi překážkami nesli tatínci 
děti na zádech, společně je podlézali, váleli 
sudy a nakonec si chytili žížalku. Dále společ-
ně lovili rybičky, zahráli si fotbálek „Jeseterů 
vs. Amurů“, nebo se měli možnost vyfotit se 
vݎrybářském fotokoutku. A kdo splnil všechny 
úkoly, zašel si za paní ředitelkou pro odměnu. 
Kromě toho nám ve vaničce plaval opravdový 
živý kapr a kdo měl odvahu, zkusil ho potěžkat 
a odhadnout jeho váhu. Nejpřesnější odhady 
byly oceněny konzervou sardinek. Na závěr 
nás čekal táborák a špekáčky a my děkujeme 
našim dětem a tatínkům za příjemně strávené 
odpoledne. 

Konec školního roku je časem ohlédnutí 
a díků

Každý konec přináší nostalgii a ohlédnutí. 
Konec školního roku také loučení s „absolven-
ty“. Vݎnaší mateřské škole také loučení sݎrodiči, 
kteří kݎnám docházeli delší dobu – kteří u nás 

měli i více dětí po sobě. Sݎtakovými jsme si už 
i docela blízcí a nejednou ukápne slza na obou 
stranách. 

Vݎ loňském roce seݎ nám takto přihlásila 
maminka Lucie Michnová. Poděkovala za celá 
ta léta spolupráce a péče o všechny tři děti 
a nakonec nabídla pomoc. Jako zahradní archi-
tektka nám nabídla zvelebení neosázené části 
zahrady. Navrhla plánek zahrady zݎčásti zdob-
ný a zݎčásti i funkční. Realizaci nám pozdrželo 
chladné a mokré jaro, ale nakonec jsme se 
dočkali. Předzahrádka je krásná, zdobná a pro 
děti i výzvou ke zkoumání. Zatím je vݎoblibě 
skákací panák a stezka smyslů. Jakmile keříky 
povyrostou, bude mít i malé bludiště. 

Mnohokrát děkujeme. Filipovi, Agátě 
i Gábině přejeme krásné prázdniny a hodně 
úspěchů, mamince plno pěkných projektů.

Také bych ráda poděkovala tatínkům Fore-
tovi a Létalovi s pomocí ke Dni otců. 

Velmi nás těší také sponzorské dary ve 
formě ovoce, papírů, psacích potřeb, fi nanč-
ních příspěvků na akce, masných výrobků, 
a mnoho dalšího. Děkujeme jménem dětí. 

Všem dětem i jejich rodinám přejeme klid-
né a příjemné prázdniny. 

Kolektiv MŠ Pastelka

Máme tady červen, poslední měsíc ve škol-
ním roce. U Rybiček jsme ho přivítali Týdnem 
dětských radovánek. V pondělí nás navštívil 
klaun Hubert se svou zábavnou show, do 
které zapojily děti i paní učitelky a smích se 
nesl celým sídlištěm.

V úterý jsme se vydali na výlety do okolí 
Hustopečí. 

Ve středu nás pozvali na exkurzi hasiči. Děti 
hasily „požár“, vyzkoušely si hasičskou výstroj 
a nesměla chybět ani siréna. 

Ve čtvrtek se ve třídách konaly sportovní 

hry a různé stezky s úkoly. 
A v pátek vystoupila ve školce zvířátka.
Ale radovánky tímto týdnem samozřejmě 

neskončily. Mladší děti jely na výlet do lanové-
ho parku, kde se setkaly i s jejich oblíbenými 
pohádkovými postavičkami. Starší děti jely na 
výlet do zábavního parku Bruno a další týden 
strávily den na výletě v Duhovém světě v Osla-
vanech, kde si to náležitě užily.

Vݎ červnu se třídy společně vyfotily, ať 
máme po letech na co vzpomínat. 

Na konci měsíce se konalo tradiční slav-

nostní pasování předškoláků, ze kterých se 
tímto stali školáci. Nejen rodiče uronili slzu. 
I my, paní učitelky, jsme byly dojaté. Vidě-
ly jsme děti vyrůstat, zaznamenávaly jsme 
jejich pokroky, podporovaly je a povzbuzovaly 
v objevování světa. Těšíme se, až se s aktovka-
mi na zádech, už jako velcí prvňáčci, přijdou 
na nás do školky podívat, pozdravit se s mlad-
šími kamarády a třeba nám přečíst i první věty 
z učebnice.

Kolektiv MŠ přeje všem krásné a prosluněné 
prázdniny plné pohody.
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ZŠ KOMENSKÉHO

ZŠ NÁDRAŽNÍ

Červnové výletování
Jak začít poslední měsíc tohoto školního 
roku? Přeci oslavou Dne dětí! Do družiny paní 
vychovatelky objednaly skákací hrad. Až si 
děti zaskákaly, osvěžil je jahodový nanuk. 
A aby toho nebylo málo, pochutnaly si i na 
sladkém melounu. Oslavy pokračovaly i další 
dny, tentokrát na Křížovém vrchu, kde celá 

družina plnila úkoly a hádanky. 
Vݎprůběhu celého měsíce jezdily třídy na 

výlety a exkurze. Autobusem, vlakem, tram-
vají, zݎ jihu na sever, západ i východ. Do osla-
vanského Permonia, na Vranovské pláže, do 
kempu Josef vݎDubňanech, do Brna, na hrad 
Veveří, do skanzenu ve Strážnici a po dalších 
koutech naší krásné země. Deváté ročníky 
strávily týden vݎ Chorvatsku na sportovně-po-
bytovém zájezdě. Prozkoumali nejen místní 
okolí, ale i moře, užili si letních sportů a zábavy.

Den otevřených dveří na Městském úřadě 
v Hustopečích přilákal desítky zájemců. Do 
práce jednotlivých odborů nahlédli jak starší 
žáci 2. stupně naší školy, tak i děti sݎdružinou. 
Navštívili kino, zázemí TIC, i městskou policii.

Čtvrté ročníky vyjely na týdenní turistic-
ký pobyt. Čtvrťáci si užili krásnou přírodu ve 
Vlachovicích. Počasí jim přálo, navštívili jesky-
ni blanických rytířů Rudka, utkali se vݎnetradič-
ní olympiádě, vyšlápli si kݎOlšiakovým sochám. 
Stavěli mechové chaloupky pro lesní skřítky, 
plnili úkoly na šipkované, napili se čisté vody 
ze studánky a každý večer soutěžili.

Paní vychovatelky zpestřují poslední 
dny svým svěřencům jak družinovými noce-
mi, pikniky, tak i výlety po okolí za zvířátky. 
Paní vychovatelky jim nachystaly sportovní 

program, opékání špekáčků, hádanky, stezky 
odvahy. No nemají se ti naši nejmenší dobře?

Polovina měsíce se v družině 1. C nesla 
v duchu svatby. Celotýdenní přípravy od 
pozvánky, výběru hudby, výroby květin a ozdob, 
také povídání o tradicích svatby v kostele a na 
radnici, až po dnešní vyvrcholení v podobě 
samotné svatby. 

Výjimečné, sváteční dny zažili prvňáci. 
V knihovně se konalo pasování čtenářů. Minu-
lý týden se žáci pilně připravovali. Učili se 
zpaměti slib čtenářů a procvičovali znalosti ve 
čtení, aby byli dostatečně připraveni ukázat, co 
umí. Splnit museli tři úkoly. Po zvládnutí úkolů 
nastal čas pasování králem na čtenáře. Všich-
ni žáci byli napjatí, jak zvládnou pokleknutí 
před králem, který skutečným mečem pasoval 
každého žáka. Od královny převzali potvrzení 
o čtenáři. Celý rok mohou žáci využít půjčování 
knih zdarma. Od šaška obdrželi knihu, kterou 
budou společně číst ve škole. Vše proběhlo 
velmi dobře. 

Děkujeme panu králi, královně i šaškovi za 
velmi pěkný program nejen pro děti, ale i pro 
rodiče a prarodiče.

Rozloučení sݎdeváťáky věstí konec školního 
roku. Přejeme všem krásné a pohodové léto. 

Kolektiv ZŠ Komenského

Letos jsme se po čtyřleté přestávce rozhodli 
uspořádat školní zájezd do Velké Británie. 
V pátek 9. června se tak 52 žáků se svými učite-
li vydalo směr Plymouth v jihozápadní Anglii. 

V ranních hodinách jsme dorazili do 
Calais, kde nás čekal trajekt, kterým jsme 
překonali kanál La Manche. Ani ne po hodině 
plavby se před námi objevily bílé útesy, které 
většina z nás znala jen z fotek nebo videí. Do 
Plymouth nás ovšem čekala ještě pětiho-
dinová cesta. Z okna autobusu jsme pozo-
rovali anglickou krajinu s typickými domky, 
kravami a ovcemi na loukách a zahlédli jsme 
i Stonehenge. Po příjezdu do Plymouth jsme 
nezaháleli a rovnou se vydali do přístavu, kde 

jsme navštívili mořské akvárium. Poté jsme 
se prošli po pobřeží k majáku, soše slavné-
ho mořeplavce Francise Draka a do centra 
města. Večer jsme se ubytovali po skupinkách 
v místních rodinách. Průvodce nás dopředu 
upozorňoval, že anglické standardy v úklidu 
i jídlo jsou poněkud jiné než u nás, ale i tak 
někteří z nás zažili takový menší kulturní šok. 
Nicméně cestujeme přece proto, abychom 
poznávali život jinde. Program zájezdu byl 
bohatý. Podívali jsme se na nejzápadnější bod 
Anglie – Land’s End, lodičkou dopluli na ostrů-
vek St. Michael’s. Při odlivu se z něj dá dostat 
suchou nohou. To se nám bohužel nepoštěs-
tilo. V Exeteru jsme si prohlédli historické 

centrum, nádhernou katedrálu a obchody 
vzali útokem. Úžasná i poučná byla návštěva 
Eden project, obrovských skleníků s různými 
biotopy. Počasí nám celý pobyt přálo, a tak 
jsme si zaplavali i v oceánu. Poslední den před 
návratem domů nás čekal Londýn. Parlament, 
Westminster, Buckinghamský palác, Tower, 
Tower bridge, Trafalgarské náměstí, to vše 
bylo super, ale největší zážitek bylo cestování 
přeplněným londýnským metrem. Naštěstí se 
nikdo neztratil. 

Ještě nakoupit jídlo na cestu domů a bye 
bye England. Hope to see you again. :)

Kolektiv ZŠ Nádražní
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3. místo v celostátní soutěži Zdravá 5

ZŠ A PRŠ HUSTOPEČE

SOŠ A SOU HUSTOPEČE

Školní rok míří do fi nále

Zdravá 5 je unikátní celorepublikový vzdělá-
vací program pro základní i mateřské školy, 
který je zaměřený na zdravý životní styl, 
především v oblasti zdravé stravy. 

A právě do takové soutěže jsme se sݎnaši-
mi žáky rozhodli zapojit. V hodinách pracov-
ního vyučování se žáci učí vařit – tak proč to 
nezkusit i zdravě? My jsme se přihlásili se 
žáky 6. a 7. ročníku, takže naše zadání bylo 
připravit pokrm bohatý na bílkoviny. Žáci měli 
za úkol vymyslet recept, uvařit a poslat fotku, 
jak jsme jídlo servírovali. Jídlo mělo být origi-
nální a nápadité. Zároveň děti měly v receptu 
využít všechny suroviny a neplýtvat. Jeden tým 
(3 děti) by se měl vejít do celkové částky 200 Kč 
za suroviny. Odborná porota spolu s veřejnos-
tí vybraly patnáctku fi nalistů zݎ rekordních 
350 přihlášených týmů a ti se pak v pátek 26. 
května sjeli do Prahy, aby soutěžili o pořadí ve 
svých kategoriích. Jaké bylo naše překvapení, 
když se nám ozvali, že náš Violet tým– Tomáš 
Habrovec, Jessica Vozdecká, Violetta Koleva 
s Cottage lívanečky natolik zaujal, že postupu-
jeme do fi nále. Kuchtíci dostali za úkol připra-
vit „signature“ sendvič, dále se utkali v rychlém 
kvízu o zdravém stravování, a nakonec museli 
vymyslet originální recept z připravených 

surovin.ݎ A co vlastně znamená SIGNATURE 
SENDVIČ? Sendvič, který je originální a vysti-
huje nejlépe danou oblast, ze které pochází-
me. O tomhle úkolu jsme předem věděli, takže 
jsme měli možnost se na něj připravit. Protože 
jsme chtěli reprezentovat město Hustopeče, 
zvolili jsme sladkou variantu sendviče, kde by 
byly zastoupeny typické hustopečské plodi-
ny, a to mandle, hrozny a meruňky. Měli jsme 
připravenou krátkou prezentaci o Hustope-
čích a mandloňových sadech, která porotce 
velmi zaujala. Druhou disciplínou byl vědo-
mostní kvíz ze zdravé výživy. Zde jsou otázky, 
které si žáci vylosovali. A co vy? Dokážete na ně 
odpovědět?

1. Vyjmenujte alespoň tři vitamíny rozpust-
né v tucích.

2. Jaký je rozdíl mezi mlékem a kefírem?
3. Vyjmenujte alespoň 3 nevhodné nápoje 

a vysvětlete, proč jsou nevhodné.Třetí úkol 
byl pro soutěžící překvapením. Z nachysta-
ných surovin musely děti připravit zdravý 
pokrm během 25 minut. Při tomto úkolu se 
celá výprava velmi zapotila, bojovala s tech-
nickými problémy – nešel nám sporák, cedník 
nebyl k nalezení, škrabky na zeleninu si roze-
braly další týmy. Nakonec však tým předložil 

porotě výtečné kuskusové rizoto se zeleninou 
a okurkovým salátem. Violet tým se ve své 
kategorii umístil na krásném třetím místě 
v kategorii Základních škol – 2. stupeň z celé 
České republiky. Soutěž byla pro nás velká 
zkušenost a dokázali jsme si, že i děti z naší 
školy mohou dosáhnout velkých cílů, když se 
nadchnou pro věc a jdou do toho celým svým 
srdcem. Děkujeme všem, kteří nám posílali 
své hlasy a fandili nám.

Kamila Prátová

Na přelomu května a června se vݎnaší škole 
konaly maturitní zkoušky studijních ročníků 
a závěrečné zkoušky učňů. Kromě toho se 
našim malířům dařilo vݎ soutěžích, vyrazili 
jsme na třídní i školní výlety za poznám a stih-
li jsme si i zasportovat:

*V květnu se žáci naší školy zúčastnili celo-
státní soutěže žáků oboru Malíř a lakýrník 
v Uherském Brodě. Tématem soutěže bylo 

„Řemeslo má zlaté dno“. Utkalo se šest odbor-
ných škol, které zastupovali vždy dva žáci. 
Hustopečské barvy hájily Brigita Streitová 
a Monika Vykydalová. Všech 12 soutěžících 
se s chutí pustilo do práce a na zdech chod-
by v ploše o velikosti 1 × 2 m se začaly rýsovat 
různé kreativní malby na dané téma. Monika 
Vykydalová vytvořila na stěně plastickou deko-
rativní techniku, za kterou získala 1. místo.

*V dubnu vyhlásil Sociální odbor Městské-
ho úřadu v Hustopečích výtvarnou soutěž 
s názvem „Mezigenerační soužití aneb Pomoc 
seniorům“, do které se zapojili i žáci naší školy. 
Soutěžilo se ve třech věkových kategoriích. Svá 
výtvarná díla zaslaly žákyně 1. a 2. ročníku 
učebního oboru Malíř a lakýrník – Denisa Vyky-
dalová, Adela Šoltésová a Hana Červeňáková. 
U výtvarných prací se hodnotilo provedení 
i kreativita nápadu. Soutěž byla vyhodnocena 
dne 31. 5. 2023 v rámci Dne sociálních služeb. 
Všechny tři dívky obsadily medailová místa 
v kategorii žáků 13–18 let a obdržely hodnotné 
ceny.

*V pátek 2. 6. jsme se v ranních hodinách 
vydali na cestu dlouhou téměř 300 km za vzdě-
láním i poznáním do koncentračního tábora 
Mauthausen. Vݎdobě války zde bylo deporto-

váno 190000ݎ osob a skoro 90000ݎ vězňů zde 
přišlo o život. Po poledni jsme autobusem 
přejeli do hlavního města Horního Rakous-
ka Lince. Čekala nás veselejší část programu. 
Z parkoviště jsme se přes Dunaj dostali na 
Hlavní náměstí. Ukázali jsme si stěžejní histo-
rické památky a absolvovali osobní volno na 
oběd. Někteří zájemci měli ještě čas vyjet 
2,9 km dlouhou dráhou na vyhlídkové místo 
Pöstlingberg, na jehož vrcholu se nachází 
bazilika Panny Marie Sedmibolestné.

*Dva týmy našich žáků se zúčastnily spor-
tovního klání – tentokrát šlo o dračí lodě. První 
skupina závodila vݎ Brně na Školním poháru 
dračích lodí. Druhý tým se vydal vݎpůlce červ-
na doݎ areálu Veslařského klubu Hodonín na 
Školní závod dračích lodí. Zݎ celkového počtu 
33 týmů bylo pouze pět ze středních škol. První 
jízda na 200 metrů byla tréninková, hlavně 
pro určení dráhy při fi nálové jízdě. Ve druhé, 
fi nálové jízdě, jsme se dostali do tempa až 
ve druhé půlce dráhy, což rozhodlo o našem 
čtvrtém místě. Už nyní se ale těšíme na další 
ročník!

*Přejeme Vám krásné, slunečné, pohodové 
i dobrodružné prázdniny a těšíme se na vidě-
nou vݎzáří!

Kolektiv SOŠ a SOU
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HUSTOPEČE SE BAVÍ

 20. 6. Příchod léta je jedním z nejpo-
zitivnějších období v roce, kdy se všichni 
začínáme těšit na teplo, vodní radovánky 
a zasloužené volno. Tyto příjemné události si 
však bohužel všichni užít nemohou. Patří mezi 
ně například pacienti následné lůžkové péče 
v Hustopečích. I na ty však zaměstnanci myslí 
a několikrát ročně pro ně připravují zábavné 
dopoledne, které jim zpestřuje leckdy dlouhé 
dny v nemocničních pokojích.

"Během dopoledne jsme tu měli koncert 
skupiny Kamarádi, kteří za námi jezdí z Brna 
už mnoho let, kromě toho měli naši pacienti 

možnost pohladit si zvířátka, které přišly na 
návštěvu. Dnes to byl pejsek Adar za dopro-

vodu svých dvou asistentek Kristýny a Adriany, 
kromě toho jsme tu měli dvě kočičky popisuje 
aktivity zábavného dopoledne na oddělení 
paní doktorka Jitka Suská.

Akce, které pravidelně ozvláštňují běžný 
chod nemocničního provozu, se pokaždé 
snaží navštěvovat i paní starostka města Hana 
Potměšilová, která si je velmi pochvaluje: „Na 
tuto akci se chodím dívat už celá léta, velice 
si jí cením, protože jde vidět, jak ji pacienti 
mají rádi a netrpělivě na ni čekají. Zazpívají si, 
pobaví se, tak je přijdu vždy alespoň povzbu-
dit.                                                                                            -nov-

 1. 6. Taneční obory Základní umělecké 
školy se vݎneděli 28. května představily široké 
veřejnosti na závěrečné akademii. Pod vede-
ním lektorky Anety Pavliňákové si svěřenkyně 
všech věkových kategorií připravily pro diváky 
neuvěřitelných 24 choreografi í.

Zatímco na jiných uměleckých školách si 
děti mohou volit tance podle žánru, vݎHusto-

pečích jsou lekce jednotné ve snaze obsáh-
nout jich co nejvíc. Pestré sestavy závěrečného 
koncertu byly důkazem toho, jak všestranné 
malé tanečnice díky tomuto přístupu 
jsou.ݎReportáž zݎakademie naleznete na webu 
města. 

-nov-, -slam-

Naši studenti se na začátku června vydali 
do Anglie, resp. do Londýna a jeho blízkého 
okolí. Vݎprůběhu exkurze obdivovali vݎLondýně 

hlavní památ-
ky, jako napří-
klad Tower, 
T o w e r s k ý 
most,ݎ Buckin-
g h a m s k ý 
palác, budovy 
p a r l a m e n t u , 
We s t m i n s te r-
ké opatství. 

Potom se vydali po stopách Harryho Pottera. 
Fanoušci mladého čaroděje si užili čas strá-
vený ve studiích Harryho Pottera a navštívili 
malebnou vesničku Lacock, kde nalezli rodný 
dům zmíněného hrdiny z fi lmové verze slav-
ného příběhu. Studenti měli také možnost 
obdivovat nádhernou architekturu města 
Bath a navštívili i krápníkovou jeskyni Ched-
dar Cave.ݎ 

Pro všechny zúčastněné to byl jedinečný 
a nezapomenutelný zážitek.

Simona Chrastilová, vyučující anglického jazyka 
a organizátorka výjezdu

Maturitu, tolik obávanou zkoušku zݎdospě-
losti, mají již studenti za sebou. Maturit-
ní vysvědčení byla slavnostně předána 
absolventům 4. A a oktávy 25. května vݎpřítom-
nosti rodičů,prarodičů, sourozenců a kamará-
dů  vݎobřadní síni Městského úřadu Hustopeče.

Maturitní zkouška se v současnosti skládá 
zݎ několika částí – písemných prací, didaktic-
kých testů a závěrečné ústní maturitní zkouš-
ky, jimiž musí každý maturant úspěšně projít. 

Výsledky byly vynikající: 19 vyznamenání, 
zݎtoho čtyři studenti měli samé jedničky. 

Kromě vysvědčení obdrželi absolventi také 
pamětní listy od pana místostarosty Josefa 
Horáka a stříbrný řetízek od školy. Vݎ závěru 
slavnostního ceremoniálu jim školní sbor 
zazpíval novou píseň složenou přímo pro ně 
na cestu za jejich životními sny.

Přejeme všem hodně štěstí!
Lenka Maděřičová, zástupkyně ředitele 
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Přátelské odpoledne v nemocnici

Společenský dům ovládly taneční obory ZUŠky

Pro diváky bylo připraveno 24 choreografi í.▶

GYMNÁZIUM T. G. MASARYKA

Gymnazisté poznávali Anglii

Slavnostní předávání maturitního vysvědčení
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 5. 6. Již 14 let otevírá celostátní akce Noc 
kostelů dveře do církví a modliteben hned 
vݎ několika státech. Vݎ letošním roce se do 
oblíbené události zapojila římskokatolická 
farnost při kostele svatého Václava a evange-
lický sbor vݎ kostele na Masarykově náměstí. 
Právě tam zahájili dlouhý večer absolventi 
Základní umělecké školy.ݎ

Šestnáct absolventů zazpívalo a zahrá-
lo posluchačům klasickou hudbu i moderní 
písně a připravilo tak návštěvníky kostela na 
další program. „Koncert ZUŠ je vždy krásným 
začátkem a nám velmi pomáhá s programem. 
Letos je koncert opravdu obsáhlý, takže na něj 
navážeme dalšími zpěvy a já jsem si připravil 
takové povídání o tom, jak lidé jako jednotliv-
ci utváří naše kostely. Je zajímavé sledovat, jak 
osobnostní rysy věřících utváří atmosféru celé-
ho kostela. Ale nebude to žádná dlouhá před-
náška, protože ze zkušenosti víme, že příliš 
mnoho slov spíše škodí,“ smál se dobře nala-
děný farář České církve evangelické Jiří Gruber.ݎ

Kostel sv. Václava na Dukelském náměstí 
sázel na ztišení a klidnou atmosféru. Po mši 
svaté se kostel začal plnit svícemi, lidé si mohli 

zajít do kavárny nebo si zajít na komentova-
nou prohlídku. O hudební zážitek se posta-
rala klavíristka Inha Rudnichenko a kytarový 
virtuos Artem Pozdniakov.

Program vݎobou kostelích byl spíše komor-
ní. Již několikátým rokem totiž vݎHustopečích, 
na rozdíl od jiných měst, zájem ze strany 
návštěvníků o otevřené kostely upadá. Přesto 
od akce církve neustupují. 

Kdo do některého zݎ hustopečských koste-
lů zavítal, určitě nebyl zklamaný. Atmosféra 
staveb a doprovodné slovo přinášelo prostor 
ke ztišení a přemýšlení. Mottem letošního 

ročníku byl biblický verš: Po světle dne totiž 
nastupuje noc, kdežto žádné zlo nepřemůže 
moudrost.                                                                       -nov-

Noc kostelů ve znamení hudby a ztišení
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Zájem ze strany návštěvníků mírně upadá, církve to 
však nevzdávají. 

Programy byly komorní.

 6. 6. Od podzimu 2022 vyprodávají sály po 
celé republice. Herečky a kamarádky Sandra 
Pogodová, Linda Finková a Jitka Asterová se 
svým pořadem Sirény na cestách zaplnily do 
posledního místečka i Hustopečský kinosál.

Zábavná talkshow je plná vtipných historek, 
zážitků, vzájemného popichování a vzpomí-

nek ze společných projektů. Vznikla jako volné 
pokračování rozhlasového pořadu, ve kterém 
se herečky potkaly. „Kostru pořadu tvoří poví-
dání o tom, co nás spojuje. Že jsme vystudo-
valy určitou školu, že jsme napsaly knihu, že 
hrajeme divadlo a tak dále. To je kostra, kterou 
přímo na místě vyplňujeme tím, co nás právě 

napadne, o čem přemýšlíme. Intuitivně vede 
pořad Sandra, která skvěle reaguje na náladu 
obecenstva a podle toho volí tempo naší řeči, 
délku vtipů a další. My tři si na pódiu povídá-
me, utahujeme si ze sebe, trochu se škádlíme, 
skvěle se u toho bavíme a přenášíme to na 
diváky,“ prozradila Jitka Asterová.

Přestože se během téměř dvouhodino-
vého pořadu především hovoří, postaráno je 
i o hudební stránku. VݎHustopečích si Linda 
Finková vysloužila mohutný aplaus za titul-
ní píseň muzikálu Kleopatra, Teď královnou 
jsem já. 

Vzájemná chemie mezi herečkami fungo-
vala vݎHustopečích skvěle a diváci se královsky 
bavili. „Po cestě sem jsme právě poslouchaly 
různé podobné talkshow, ať už ženského nebo 
mužského osazenstva, a sebekriticky jsme 
zhodnotily, že prostě nemáme konkurenci. To 
je taky důvod toho, že ačkoliv hrajeme tepr-
ve od podzimu, tak máme za sebou už asi 
70 repríz a všude plno, takže jsme asi vyplnily 
nějakou díru na trhu. A je to skvělé, když dělá-
te něco, co vás baví, u čeho se bavíte, za co jste 
placení, a ještě děláte radost druhým,“ zhod-
notila Pogodová.

-nov-

Sirény na cestách se zastavily i v Hustopečích

Trojice hereček má se svým pořadem na kontě přes 70 repríz.

Sledujte reportáže on-line
vysíláme na YouTube 

Mějte informace z první ruky
jsme s vámi na Facebooku 
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 12. 6. Prostory kinokavárny v páteční 
podvečer 9. června se rozezněl něžný jazz. 
Malá scéna kinokavárny tentokrát v rámci 
(Ne)malého pátku patřila brněnskému 
pětičlennému hudebnímu uskupení z Brna, 
které si říká Perfect Time.

„Hrajeme jazz, swing a trošku se snažíme 
jít směrem 30. let v Československu, co se týče 
toho swingu, do toho přidáváme i nějaké zají-
mavější skladby, které jen tak nějaká kapela 
nezahraje,“ představuje hudební těleso voka-
lista a akordeonista Matěj Fouma.

Perfect Time se na hudební scéně pohybuje 
déle než 10 let a čítá pět členů, kteří ovládají 

nástroje jako je saxofon, flétna, valcha, akor-
deon, klarinet nebo klávesy. Právě ty je odlišují 
od jiných swingových či jazzových kapel.

Ačkoliv Perfect Time nese světový název 
a jejich vystoupení také odpovídá kvalitám 
zahraničních kapel, koncertuje především 
v naší malebné zemičce. „Vydáváme se na akce 
pouze po České republice, protože naše sklad-
by jsou zaměřeny pouze na ni, párkrát jsme 
byli na Slovensku,“ přibližuje pole působnosti 
člen kapely Fouma a těší se na další návštěvu 
našeho města.

-slam-

Skvěle strávený čas s kapelou Perfect Time

Písně, které přenesou posluchače do minulosti, si 
hustopečští náramně užívali.
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 13. 6. Vݎ sobotu 10. června se zݎ Křížového 
kopce nesla nad celé město vůně guláše, 
ozvěna srdečného smíchu i duch pospolitosti 
a dobročinnosti. Zdrojem byl druhý ročník 
Sousedského pikniku, letos rozšířený o soutěž 
ve vaření guláše a Trenýrkový běh na podporu 
potřebných.ݎ 

„Piknik je akce pro místní. Stejně jako 
v loňském roce je tu program pro celé rodiny 
od nejmenších po dospělé. Je to příležitost 
se sejít, popovídat si, užít si společné odpo-
ledne. Letos se navíc soutěží ve vaření guláše 
a během pro dobročinné účely,“ představila 
hlavní myšlenku vedoucí Marketingu a kultu-
ry města Hustopeče Jana Hrádková. A její 
slova se naplnila. Desítky rodin sݎ dětmi se 
přišly na vlastní oči podívat a na vlastní jazyk 
ochutnat, jak dobře si povedou tři soutěžní 
týmy, které soupeřily o hlavní cenu – putov-
ní Kotlík mlsného kocoura. „Soutěž ve vaření 
guláše není jen o tom vaření jako takovém. Tři 
týmy, které se nám letos přihlásily se skvěle 

vžily i do role bavičů, byl velký zážitek sledo-
vat je při práci a při jejich vzájemném špič-
kování. Máme tu tým U Pěti slunečnic, který 
vaří hovězí guláš, tým Zkol, což jsou kamarádi 
cyklisté, kteří nám uvaří krůtí guláš, a samo-
zřejmě nesmí chybět MaKové panenky, které 
se pustily do guláše vepřového,“ seznámila nás 
se soutěžními týmy produkční Jana Tupá.ݎ

Se stejnou vervou, sݎ jakou se týmy pustily 
do vaření, probíhalo i hodnocení jejich výko-
nů. „Hodnocení je dvojí. Jedno má na starost 
slovutná odborná porota ve složení kuchaře 
Luďka Beránka, Kamila Konečného ze spolku 
Všehoschopných a jedné zástupkyně z řad 
veřejnosti, kterou si vybral předseda poroty. 
Druhé hodnocení jsou hlasy veřejnosti, pomo-
cí žetonů,“ vysvětluje systém Jana Tupá.ݎ

Konečné výsledky byly těsné, ale jasné. 
Zatímco u veřejnosti nejvíce bodoval krůtí 
guláš týmu Zkol, odborná porota předala 
putovní trofej do rukou Pěti slunečnic. 

Odpolední program tak mohl vesele pokra-
čovat dál. Děti si mohly zahrát zbrusu novou 
hru Poznej Křížový vrch, která bude po celé léto 
kݎ dostání na infocentru na kině, se zástupci 
břeclavské charity si každý mohl vyrábět bižu-
terii či vybarvit omalovánky, zájemci zkoušeli 
hrát discgolf, ke komentované prohlídce byla 
otevřena i kaple sv. Rocha.

Sݎplným břichem guláše se všichni přítom-
ní mohli registrovat do Trenýrkového běhu 
spolku Všehoschopných. Recesistická, ale 

bohulibá akce odstartovala úderem páté 
hodiny a dobře naladění běžci si oběhli zhru-
ba kilometrové kolečko kolem kaple sv. Rocha. 
Vítězkou se stala jedna zݎ nejmladších účast-
nic, Zorka Potůčková časem 3 minuty 12 vteřin. 
Nejen díky jejímu výkonu se podpořeným 
projektům podařilo vybrat 10.000 Kč.

Za zvuků písní Hustých Hudebníků si 
návštěvníci pikniku dlouho do večera opékali 
špekáčky a popíjeli míchané nápoje vݎ baru 
u MaKových panenek. Domů se rozcházeli 
pomalu, se slovy: Tak za rok zase!

-nov-

Sousedský piknik sytil, bavil i pomáhal

Návštěvníci mohli ochutnat tři soutěžní guláše. Vyhrály dámy zݒPěti slunečnic. Při Trenýrkovém běhu se vybralo 10 tisíc na 
dobročinnost. 
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 13. 6. Devátým rokem vysílá Český rozhlas 
Brno populární pořad Babské rady, jehož 
moderátorka Jarka Vykoupilová hledá 
sݎ pomocí posluchačů praktické odpovědi na 

různé životní situace. Nasbíraný materiál 
vydal již na dvě knihy a druhým rokem proto 
vyráží i mezi lidi. Hustopečští se dočkali 
vݎúterý 13. června. 

Hned na úvod se sympatická moderátorka 
svěřila, že živé besedy jsou pro ni velmi oboha-
cující. „Je to jiné, protože najednou se s těmi 
lidmi vidíte tváří v tvář a nejste izolováni ve 
studiu, takže ráda přijímám každé pozvání.“

Na pódiu se vݎhustopečském kinosále před-
stavil i vedoucí vysílání českého rozhlasu Brno 
Jíří Kokmotos a hlavně hustopečská rodačka 
Hanka Pregrtová. „Hanka je naše kolegyně, 
bývalá zprávařka, nyní moderuje víkendové 
vysílání. A také krásně zpívá, takže besedy jsou 
potom živější, stane se z toho taková společen-
ská událost, je to moc příjemné,“ pochvaluje si 
spolupráci Vykoupilová a také diváci odměňo-
vali písně dlouhým potleskem.

Během večera se mluvilo o nejrůznějších 

tématech, stejně, jako je tomu při rozhlaso-
vém vysílání. „Vlastně sbírám všechno. Od 
receptů po praktické tipy do života, vztahů, ale 
i vychytávky do domácnosti a podobně. A není 
to jen o radách našich babiček. Musím říct, že 
i dnešní doba přináší mnoho postřehů, nad 
kterými někdy zůstává rozum stát a říkáte si, 
jak na to ti lidé přišli,“ smála se Vykoupilová.

-nov-

 15. 6. Neobvyklým konkurzem zahájili 
v hustopečské kinokavárně herci Alan Novot-
ný a Jiří Ressler svůj pořad z cyklu Listování 
Lukáše Hejlíka. Tentokrát na motivy legen-
dární knihy Dobrý voják Švejk.
V roce 2021, kdy pořad vznikl, tomu bylo 100 let 
od vydání Švejka. Letos je to přesně 100 let od 
úmrtí Jaroslava Haška, který legendární posta-
vu stvořil. O to větší je o pořad zájem, přestože 
se nejedná o standardní interpretaci. „Celé to 
bylo nápad Lukáše Hejlíka, který přišel a řekl, 
že by chtěl jako poctu panu Haškovi nacvičit 
právě tuto knihu. Román má přes 800 stránek, 
takže bylo potřeba to hodně očesat vypích-

nout tu podstatu, aby bylo možné to odehrát 
v rámci Listování. A protože je to pro nás 
opravdu nadčasová kniha, vložili jsme do 
příběhu i naše vlastní postřehy, které reagují 
na to, v čem aktuálně žijeme my. A funguje to,“ 
prozradil představitel mazaného vojáka Alan 
Novotný.
Diváci na netradiční pojetí příběhu reagují 
různě. V Hustopečích se dobře bavili a reago-
vali na vsuvky z aktuálního dění u nás i ve 
světě, které do příběhu herci vkládali. „Bylo to 

skvělé, dokonce jsme si tu při konkurzu našli 
i novou kolegyni, která nám výborně odehrála 
paní domácí. Je to fajn, když diváci pochopí tu 
podstatu,“ poděkoval Novotný.

Netradiční pojetí Švejka diváky bavilo
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I po 100 letech si umí najít Haškovo
dílo své fanoušky. 

 15. 6. Hustopeče a Kurdějov se i v letošním 
roce zařadily mezi 16 obcí, které již 28 let hostí 
festival klasické hudby Concentus Moraviae. 
V kostele sv. Václava v Hustopečích se ve čtvr-
tek 15. června představil 30členný ansábl Soci-
etas Incognitorum. 
Těleso vzniklo před 25 lety jako vokální kvin-
tet. V rámci různých projektů však velmi často 
spolupracuje s dalšími tělesy i jednotlivci, 
takže dnes jen velmi sporadicky vystupuje 
v původním složení. 
Jedním z přizvaných hudebníků na koncertu 
v Hustopečích byl i varhaník Marek Čermák, 
který v rámci festivalu doprovází hned několik 
těles. „V podobných tělesech je to naprosto 
normální, protože je nás málo, takže v rámci 

různých projektů takto putujeme. Já osobně 
dokonce i do zahraničí,“ smál se hudebník, 
jehož varhanní pozitiv poutal ze všech nástro-
jů největší pozornost.
Třicetičlenné těleso pro koncert v Hustopečích 

nacvičilo velkou mši moravského barokního 
skladatele Pavla Josefa Vejvanovského, která 
svou mohutností prosakovala kostelními zdmi 
až na náměstí. „Drtivá většina hudebníků zná 
toto jméno, ale jen zoufale málo z jeho velké-
ho díla se někde veřejně hraje. Až poslední 
roky se mu věnuje větší pozornost a ukazuje se, 
že to byl naprosto výjimečný skladatel, srovna-
telný se svými o poznání slavnějšími současní-
ky,“ uznává umělecký vedoucí souboru Eduard 
Tomaštík.

-nov-

Concentus Moraviae přivezl Vejvanovského velkou mši
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◀ Festival klasické hudby má už 28 let své místo 
v kulturním kalendáři našeho města.

Kino uvedlo besedu nad knihou Babské rady

Během pořadu zazpívala také hustopečská rodačka 
Hana Pregrtová.Fo
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Nežít nadarmo – takový název nese výsta-
va kreseb, maleb, a hlavně fotografi í Josefa 
Korejze Blatinského, kterou můžete od 25. 
června do 17. září 2023 navštívit v Městském 
muzeu a galerii. Jedná se o unikátní zachycení 
folklórních událostí na Hanáckém Slovácku, 
které vzniklo v 50. letech. V každé místnosti 
galerie najdete fotografi e z jiné obce – Žarošic, 

Krumvíře, Velkých Bílovic a Dambořic. Proto je 
dost pravděpodobné, že na nich najdete svoje 
babičky, tetičky nebo maminky. Přijďte se na 
tyto historické klenoty podívat, zavzpomínat 
a zjistit, jestli někoho na fotkách náhodou 
nepoznáte!

 -slam-

O prázdninách si zajděte do muzea

Jak nejlépe poznat Hustopeče a poodhalit 
tajemné krásy Křížového vrchu?
Při procházce Křížovým vrchem se můžou 
vaše děti zabavit hrou, která jim pomůže lépe 
poznat toto místo a jeho historii. A jako bonus 
si mohou za správné vyplnění otázek vyzved-

nout malou odměnu v turistickém informač-
ním centru (Dukelské nám. 15).
S pomocí rodičů je hra vhodná i pro menší děti. 
Trasa není bohužel přístupná pro vozíčkáře. 
Jdete-li s kočárkem, vhodnější bude terénní 
nebo nosítko či šátek.

Děti, vyrazte na Křižák!

19.–25. 8.  LETNÍ KINO
VENKOVNÍ PROSTORY M-KLUBU (HERBENOVA UL.), PROMÍTÁ SE VŽDY PO SETMĚNÍ. 
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Hra je dostupná i zde↓
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v Hustopečích

 8.–9. 7. Family Food Festival CZ, Dukelské náměstí

9. 7. Zábavní odpoledne pro děti
 na letním koupališti (od 13.00)

14. 7. Nemalý pátek v kinokavárně

 Pavel Vintrlík, harmonikář, kytarista

22. 7. Cimbálová muzika
 Vinařská ulička Na Hradbách

28. 7. Hudební večer U Synků
30. 7. Zábavní odpoledne pro děti

 na letním koupališti (od 13.00)

4.-6. 8. Hustopečské hody
11. 8. Nemalý pátek v kinokavárně

 Víťův brácha

13. 8. Šťovík, pečené brambory
Divadelní představení místních ochotníků, M-klub.

 19.–25. 8. Letní kino, M-klub

20. 8. Zábavní odpoledne pro děti
 na letním koupališti (od 13.00)

26. 8. Zarážení hory
 Tradiční obřad vinařů s otevřenými sklepy.   

www.hustopece.cz

KAŽDÝ DEN 
OTEVŘENÉ 

VINAŘSKÉ SKLEPY
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Může se stát, že některý z našich čtenářů 
je natolik mimo, že nezná spolek 
Všehoschopných. Můžete jim ho představit?

Vznikli jsme v roce 2012, jak jste si jistě 
přečetla v našich stanovách na našem webu. 
Jsme hlavně parta kamarádu a nápad zalo-
žit náš spolek vznikl u piva. Tak jako mnoho 
našich dalších skvělých nápadů. Na začátku 
všeho jsme se hecovali s Tondou Kadlecem ze 
Starovic, kdy jsme začali blbnout na hranicích 
našich obcí. Z toho vznikla spontánní akce 

„Město vítá vesnici“, po které jsme opět vyrazili 
do hospody, kde jsme potkali známé i nezná-
mé lidi. S těmi jsme vymysleli pořádání Coun-
try bálu a pořádali ho následujících osm let. 
Důležitým důvodem vzniku spolku bylo také 
čerpání fi nancí z rozpočtu města, protože mně 
by je nikdo nedal, ale spolku Všehoschopných 
ano (smích).

Jste všehoschopný předseda nafurt. Co 
taková pozice obnáší a opravdu se ji nikdy 
nezbavíte? 

Musím říct, že dva roky se pokouším předat 
žezlo dál, ale nejde to… nikdo to nechce dělat 
(smích). Úkoly s mým předsednictvím spojené 
jsou hlavně o utrácení vydělaných a obdrže-
ných peněz – jako předseda na furt je mám pro 
sebe, na své oblečení, na reprezentaci, jedu za 
ně na dovolenou. Nikam se mi jezdit nechce, 
ale musím! Jinak se ty peníze nepodaří vyčer-
pat. Je to dost nepříjemná povinnost… 

Řekněme, že se v Hustopečích a okolí najde 
někdo podobného ražení jako jste vy a bude 
se chtít stát jedním ze Všehoschopných. 
Jaké podmínky musí zájemce splnit, abyste 
jej mezi sebe přijali? 

Zájemce většinou zavolá, že chce rozhovor 
do nějakých médií, třeba do Hustopečských 
listů, zajdeme do hospody, dáme pár piv 
a žadatel je přijat. 

Nevadí, že případný žadatel není 
z Hustopečí a momentálně pije nealko pivo?

Co se týče bydliště, tak to neřešíme, ale to 

pivo… to by byl problém. 
Ale hlavně, musí být všehoschopný. 

Na to členství se ptám záměrně, protože 
mezi vašimi členy na webu jsem našla psa. 
Psa z Kurdějova a neříkejte mi, že ten pes 
pije pivo.

Callista Inna fon Gurdau, na kterou se ptáte, 
je naší dlouholetou členkou, kterému říkáme 
Keliška. Její členství nikdo neodhlasoval, větši-
na je proti, ale i tak je členkou. Stála u zrodu 
našeho spolku, tak si ji asi necháme.

U půllitru piva s všehoschopným

Miroslavem Vodákem
„Proboha, co s tím materiálem budu dělat?“ Chytala jsem se při 
odchodu z rozhovoru s Mirkem Vodákem za hlavu, zároveň mi ale 
neskutečně cukaly koutky smíchy z toho, co jsem za poslední hodinu 
a půl zažila. O rozhovoru, který vás tentokrát čeká, by se dalo říci 
mnohé, ale jisté je jedno: bude to neseriózní, punkové a nebude to 
mít hlavu ani patu. Ale i tak to byl perfektní rozhovor plný srandy 
a patří za něj (od matky na rodičovské dovolené) velké díky! Byl to 
velmi osvěžující podvečer.
Nutno podotknout, že si na mě předseda spolku Všechoschopných 
přivedl posilu, takže jsme od otázek mnohdy odbočovali… jak to 
dopadlo? Posuďte sami. 

Miroslav Vodák
■ S manželkou má dceru a syna. 
■ Má bezva tatínka. 
■ Rád jezdí na kole. Alespoň 

nyní, kvůli sázce. Většinou to 
po kilometru ukončí v nejbližší 
hospodě. 

■ Své zaměstnání by nazval: 
romantik profesionál.

■ Od roku 2012 je předsedou na furt 
spolku Všehoschopných.
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Kam chodíte na své recesistické 
nápady? 

Odpověď je krátká: do hospody. 
Rozdělím úkoly a pak slízávám smeta-
nu. Jako předseda vlastně nedělám vůbec 
nic. A prochází mi to už roky. 

Víte, že jsem moc ráda, že jsem si vás 
vybrala do rozhovoru? Myslím, že to bude 
super počtení… 

Já si myslím. Ale ať teda alespoň na něco 
odpovím. Veškeré naše nápady – ať už recesis-
tické nebo dobročinné vznikají opravdu u piva. 
Zkrátka se sejdeme, pobavíme se, sem tam si 
nepamatujeme, na čem se dohodneme, ale 
vždycky to nějak dopadne. Na poslední schů-
zi jsme se prý dohodli, že uspořádáme oslavy 
Dne otců, aby se misky vah trošku vyrovnaly… 
no a zhatilo nám to město, které na Burčákov-
ky pozvalo hudebníka Tomáše Kočka, kterého 
jsme chtěli pozvat my, takže třeba příští rok. 

Já to holkám z Marketingu vyřídím, nebojte. 
Pojďme se ale pobavit dál. Hladina vody 
na hustopečském rybníku stoupá. Kdy 
plánujete návštěvníkům půjčit první 
lodičku?

Pozor! Dneska jsem jel kolem rybníků 
a koupalo se v něm šest kluků! Zastavil jsem 
a čučel na ně. Vody měli po prsa, takže to vypa-
dá nadějně. Slíbili jsme, že vybudujeme molo, 
ale když voda nebude, tak místo mola vysadí-
me stromy. No a až stromy pořádně vyrostou, 
tak vyrobíme molo z nich. Bude to běh na 
dlouhou trať, ale to dáme. V té době už možná 
bude i voda v rybníku.

Povězte mi něco o Ovčím bále, přeci jen se 

pomalu blíží… tak co chystáte na ten 
letošní?

Ovčí bál bude hned 1. září. Poměrně často 
mají pořadatelé akcí problémy se sehnáním 
kapely, co bude hrát za peníze. My máme 
velký problém s počtem kapel, které se nám 
na bál přihlásí a chtějí hrát zadarmo (smích). 
Uvažujeme, že letos uděláme dvě podia, ať 
na každého přijde řada. Nutno říct, že kapely 
u nás hrají za pivo, no u některých kapel by 
se nám vyplatilo jim raději zaplatit (smích). 
Co zatím nevíme, tak kam poputují vybrané 
fi nance. S tím by nám mohli možná pomoct 
čtenáři? 

Myslíte, že by mohli navrhnout, co s penězi? 
No jasný, pojďme to vymyslet. Jestli mají 

čtenáři nějaký návrh, tak ať jej zašlou na náš 
e-mail info@vsehoschopni.cz do 31. července. 
Za tipy budeme opravdu rádi. Ať jsou návrhy 
buď recesistické nebo dobročinné. Dřív jsme 
třeba hodně sadili stromy, ale momentálně 
jich město sadí tolik, že to chce vymyslet něco 
nového. 

Umíte si ze sebe udělat pořádnou srandu, 
ale zároveň máte na kontě mnoho 
bohulibých činností, můžeme se o nich 
pobavit?

Ono to jde asi ruku v ruce. Ty srandovní věci 
nám většinou přinesou nějaké fi nance, které 

pak putují na dobročinnost. Záro-
veň jsme byli pomáhat u Mělníka při 

povodních nebo před dvěma lety ve 
vesnicích zasažených tornádem. Po 

povodních v Mělníku vznikla také naše 
tradice dobývání hor s májkou v kroji – jako 
první přišla na řadu hora Říp, kterou jsme 
prohlásili moravským územím. 

Co máte v nejbližší době v plánu? Teda 
kromě předávání pozice předsedy. 

Byl bych moc rád, kdyby svolili k fi nancová-
ní nákupu kytary, kterou bych moc rád dovezl 
do českých vesnic v rumunském Banátu, kde 
se začíná muzicírovat. Rád bych jim přivezl 
kytaru a české zpěvníky. 

A proč zrovna tam? 
Do jedné jsem poslal kozu, kterou jezdí-

me kontrolovat. Naposledy jsem tam kozu 
nevypátral – nebyla na pastvině, ve chlívku, ve 
střívkách a ani v nikde v kolumbáriu.

Proč se bavíme o koze, když se máme bavit 
o kytaře?

A proč ne? 

Aha, super. Otázka na konec. Kdy budou 
obnoveny hlídky na celnici směrem na 
Starovice?

Hlídky budou zavedeny, jakmile se otevře 
Kaufland. Ten je sice na jejich katastru, ale je 
náš! Pravda je ale taková, že hranice dneska 
nikdo nechce hlídat, protože jsou moc daleko. 
Starovice jsou už naše. Jestli mají být hlídky, 
tak budeme hlídat až u Uherčic, ale to už je 
moc z ruky… 

-otah-
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HUSTOPEČSKÉ DOBROTY

ČERVENCOVÝ VÝLET
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A jak si nejlépe užít svátek slovanských 
věrozvěstů Cyrila a Metoděje? Pojďme tema-
ticky navštívit jejich sochy ve Strachotíně 
nebo v Boleradicích. 

PAMÁTNÍK VELKÉ MORAVY STRACHOTÍN
Téměř dva a půl metru vysoký pomník 

Cyrila a Metoděje stojí nad Strachotínem od 
roku 2013, kdy uplynulo 1150 let od příchodu 
věrozvěstů ze Soluně na Moravu. Má podobu 
dvou soch symbolizujících apoštoly a mezi 
nimi je mezera ve tvaru kříže. Tvůrcem sousoší 
z pískovce je sochař Vladimír Matoušek.

Pokochejte se krásným výhledem na celý 
Strachotín, Novomlýnské nádrže a samozřej-
mě i Pálavu. 

Najdete ho při výjezdu ze Strachotína směr 
Pouzdřany.

SOUSOŠÍ SV. CYRILA A SV. METODĚJE 
BOLERADICE

Sousoší sv. Cyrila a sv. Metoděje se vݎ roce 
2009 postavilo jako připomínka nedaleké-
ho staroslovanského pohřebiště, na němž se 
pohřbívalo po celé 9. století. 

Vݎ roce 1942 je prozkoumal archeolog doc. 
Josef Poulík a nejvýznamnějším nálezem byl 
hrob bojovníka sݎbohatou výbavou, a přede-
vším mečem importovaným ze severských 
zemí. Ten zařadil toto pohřebiště mezi přední 
na Moravě, i když ne svojí velikostí. 

Soluňští bratři symbolicky hledí na místa, 
kde za jejich dob proudil čilý život našich 

staroslovanských předků, kteří nejpravděpo-
dobněji položili základy dole položené vesnice 
Boleradice. Autorem sousoší je řezbář a sochař 
Ivan „Dědek“ Šmíd. 

Připomeňme si Cyrila a Metoděje

POSTUP
• Cibuli oloupejte a nakrájejte na tenká půlkolečka. Okurku pořádně omyjte, a i se slupkou nakrájejte na kostičky. Meloun naporcujte pomocí 

vykrajovátka na meloun (dělá takové hezké kuličky), pokud nemáte, nakrájejte normálně na kostičky. Dle chuti nakrájejte také na tenké plátky 
chilli. 

• Okurku, meloun, chilli a cibuli dejte do misky, zalijte šťávou z limetky, javorovým sirupem/medem, dle chuti osolte (pozor, sýr feta/balkán je 
slaný dost), opepřete a pořádně promíchejte.

• K salátu pak přidejte nadrobený sýr feta/balkán, natrhejte koriandr/petrželovou nať a na sucho opečená dýňová a slunečnicová semínka.
• Na závěr klasicky ochutnejte a přidejte případně ještě sůl, pepř nebo limetkovou šťávu.
• Salát připravujte opravdu z vychlazeného melounu a okurky nebo pak připravený salát dejte vychladit do ledničky. Jedině tak je nejvíc osvěžující. 

Dobrou chuť!
K. Knápková

Co budete potřebovat na 3 porce:
• 1/2 menšího vychlazeného vodního melounu  
• 200 g vychlazené salátové okurky
• 1/2 střední červené cibule
• 100 g sýru feta/balkán
• 50 ml limetkové šťávy (jedna větší limetka)
• 1 lžíce javorového sirupu/medu
• podle chuti čerstvé chilli 
• čerstvý koriandr/petrželová nať
• opečená dýňová a slunečnicová semínka
• sůl a mletý pepř

MELOUNOVÝ SALÁT
foto: Klára Knápková
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www.kinohustopece.cz

6. 7.
To ty nosíš smůlu, lásko
Romantický / Komedie
Slovensko, 2023

13. 7.
Mission: Impossible 
Odplata - První část
Akční / Thriller
USA, 2023

13. 7.
Můžem i s mužem
Komedie
Česko, 2023

13. 7.
Suzume
Animovaný / Fantasy
Japonsko, 2022

20. 7.
Mavka: Strážkyně lesa
Animovaný / Fantasy
Ukrajina, 2022

27. 7.
Dvě slova jako klíč
Drama
Česko, 2023

27. 7.
Strašidelný dům
Komedie / Drama / Rodinný
USA, 1923

PREMIÉRY

Předprodej vstupenek, informace: 
Turistické informační centrum Hustopeče, Dukelské nám. 42/15 tel.: 530 351 418

on-line předprodej: www.kinohustopece.cz

Silné reči
 Stand-up Comedy Show

rodej vstupenek, informace: rodej vstupenek, informace
m Hustopeče, Dukelské nám. 42/15 tel.: 53m Hustopeče, kelské nám. 42 tel.: 5
dprodej:dprodej: www.kinohustopece.czwww.kinohustopece cz

Turistickstick
Předprdpr

ké informační centruk formační cent
on-line předon-line před

24
neděle

září

kino HUSTOPEČE

19.00
Vstupné: 380 Kč

kinohustopece.cz Město Hustopeče mestohustopece

MICHAEL SZATMARY • MATEJ ADAMY
JAKUB ZITRON ŤAPÁK • DOCENT 
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 26. 6. Šestý ročník oblíbené vinařské 
akce proti sobě opět postavil vinaře z obou 
hustopečských vinařských uliček. Hostitelé 
z Vinařské ulice přivítali tým z Turhandlí, aby 
se s nimi utkal v (ne)tradičních disciplínách, 
které mají za cíl prověřit zdatnost i umění 
vinařské. „Souboj jsme zahájili držením láhve 
s vínem, který prokázal sílu vinařů. Druhou 
disciplínu tvořilo přelévání vody ze skleniček 
do džbánu, čímž jsme chtěli prověřit mrštnost 
a opatrnost vinařů. A třetí disciplínou bylo 
přetahování lanem, které nám zůstalo už od 
prvního ročníku a vždycky je to největší adre-
nalin,“ seznámila se soutěží produkční Karolí-
na Hrnčiříková.

Vzájemné hecování nebralo konce a všech-
ny soutěže se nesly v napínavém duchu. Lépe 
si však přece jenom vedl tým z Turhandlí. 
Osmičlenné družstvo obhájilo loňské vítěz-
ství, ale putovní trofej pravděpodobně stejně 
zůstane na Vinařské. „Ona je ta socha hodně 
těžká a vždycky přemýšlíme, u koho z nás 
by měla být vystavena, proto jsme ji už loni 
nechali tady u Wechů ve sklepě. Uvidíme, jak 
se dohodneme letos, ale myslím, že Vinařské 
trofej prostě sluší,“ smál se vůdce Turhandlí 
Pavel Košulič a vysvětlil i úspěch svého týmu: 

„My totiž Na Hradbách máme rádi maso. Bílko-
viny, těžká váha. Tady na Vinařské to jsou samý 
dietky, rybičky, salátky, potom to tak dopadá,“ 

smál se soupeřům.
Vinaři z Krajcperku vzali porážku s nadhle-

dem. „Nám je to jedno, hlavně že je sranda. 
Vždyť druhé místo je taky krásné,“ smál se 
kapitán družstva Jan Stehlík. Že mezi týmy 
nepanuje žádná další rivalita nebo nepřátel-
ství stvrdili vinaři následným pálením svato-
jánských věnců, které jejich ženy vlastnoručně 
upletly z devatera bylin.

Celý zbytek večera se pak nesl ve stejně 
pokojném duchu. Děti běhaly po obou ulicích 
a hledaly odpovědi do stopovací hry, dospě-
lí obcházeli otevřené sklepy a ochutnávali 
nabízené vzorky, hudební nadšenci se mohli 
zaposlouchat do písní kapely Um-ca-ca, zpěvu 
harmonikáře Pavla Vintrlíka i tanců Hanácko-

-slováckého krúžku a Darebných žen z Velkých 
Pavlovic. Nad město stoupal jemná kouř 
z opékání špekáčků a dlouho do noci se ozýva-
lo cinkání skleniček.

-nov-

Krásy hustopečského Slunovratu. Vyhráli vinaři z Turhandlí
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Charita spojila síly s Jednotou.
Pravidelní dárci se mohou těšit na významné benefi ty
V komplikované době, kdy každý z nás obrací 
každou korunu a není jisté, co přinese zítřek, 
našli společnou řeč zástupci Oblastní Chari-
ty Břeclav a Jednoty, spotřebního družstva 
v Mikulově. Výsledkem je projekt DobroDru-
hové, který podpoří obsáhlou síť charitních 
služeb a zároveň odmění ty, kteří se rozdělí 
s potřebnými.

Dárci, kteří každý měsíc pošlou Oblastní 
charitě Břeclav alespoň 250 Kč (registrace 
dárců na www.breclav.charita.cz/dobrodruhove), 
získají průkazku DobroDruha, která jim zajistí 
10% slevu na každý nákup (vyjma tabákových 
výrobků, telefonních kuponů a dárkových 
poukázek) v prodejnách a supermarketech 
Jednoty Coop po celém Břeclavsku. Husto-
pečsku, Mikulovsku a Pohořelicku. „Podpora 
neziskových organizací není pro Jednotu nic 
nového, ale myšlenka komunity, která pomá-
há a zároveň se jim za jejich štědrost dostane 
odměny, se nám velmi zalíbila. Naše prodej-
ny jsou ve všech obcích, ve kterých břeclav-
ská charita působí, proto budou mít dárci ke 
slevám blízko,“ prozradila výkonná ředitelka 
Jednoty, spotřebního družstva v Mikulově 
Zuzana Petáková Kormanová.

Není to však jediný bonus, na který se 
pravidelní dárci mohou těšit. „Celý projekt 

je teprve v plenkách a jsme vděční, že právě 
Jednota je tím prvním a hlavním partnerem. 
Ale jednáme i se zástupci lékáren, kulturních 
stánků a měst v celé naší oblasti, takže bene-
fi ty budou přibývat a obměňovat se,“ vysvět-
luje fundraiserka břeclavské charity Veronika 
Nováková. „Už teď víme, že naši pravidelní 
dárci budou mít vstupy zdarma například do 
Zámku v Mikulově a všech poboček Regionál-
ního muzea Mikulov, tedy třeba do Archeopar-
ku v Pavlově nebo Památníku bratří Mrštíků 
v Divákách. Dostanou kávu zdarma v husto-
pečské Mandlárně nebo 5% slevu na volný 
sortiment lékáren Hytych. Benefi ty se snaží-
me rovnoměrně rozprostřít po celé oblasti 
a stále hledáme další,“ dodala fundraiserka 
s tím, že vzniklá komunita bude formou nové-
ho zpravodaje také pravidelně informována 
o tom, kde a jak její příspěvky pomáhají.

Oblastní charita Břeclav je na Břeclavsku, 
Hustopečsku, Mikulovsku a Pohořelicku 
dobře známá. Provozuje azylový dům, domácí 
hospic, pečovatelskou službu, zdravotní služ-
bu, centrum pro lidi bez domova, kontaktní 
centrum pro pomoc drogově závislým, a čím 
dál více lidí využívá pomoci charitní záchran-
né sítě, která je poslední pomocí pro ty, kteří 
se jiné podpory nedočkali. Služeb břeclavské 

charity využívá na 1 000 klientů a další stov-
ky dobrovolníků se zapojují do dobročinných 
akcí, jakými jsou Sbírka potravin nebo Tříkrá-
lová sbírka.

„Část našeho rozpočtu je kryta příspěvky 
od státu či pojišťoven, ty ale zdaleka nepokry-
jí všechny náklady na provoz. Potřebujeme 
mít pevné zázemí v darech, abychom mohli 
zachovat a rozvíjet všechny služby, které 
poskytujeme. Dárcovství sice není o tom, 
že za svůj dar něco očekávám, ale benefi ty 
klubu DobroDruhů jsou výrazem toho, jak 
moc si darů od lidí vážíme, jak jsou potřebné,“ 
poděkoval dárcům i partnerům ředitel Oblast-
ní charity Břeclav Ing. Josef Gajdoš.

Podrobné informace o tom, jak se 
do projektu zapojit, najdete na webu 
www.breclav.charita.cz/dobrodruhove.

CÍRKVE

Pod názvem liturgický rok se skrývají jednot-
livá období církevního kalendáře, podle které-

ho putovali rodiče s dětmi a dalšími farníky 
celý letošní školní rok. Slavení dětských mší 
svatých probíhalo tradičně ve čtvrtek. Dozvě-
děli jsme se o období adventu, liturgickém 
mezidobí, prošli jsme postní dobou a také 
dobou velikonoční.

Putovali jsme s Pannou Marií a s pomocí 
pana děkana Jana Nekudy jsme měli možnost 
seznámit se s mnoha zajímavými místy, která 
jsou Panně Marii zasvěcená. 

Děti se v letošním roce zapojily do sbírá-
ní dřevěných korálků, které mohly získat za 
správné odpovědi v průběhu celého farního 
roku. Napojováním těchto korálků sestavily 
velký růženec. Také v letošním roce se děti 
podílely na hraní divadel pod vedením Lucie 
Valouškové a Lenky Odvářkové. 

Na podzim loňského roku proběhlo setkání 
prvokomunikantů v Brně na Petrově.

V období před vánočními svátky uspořá-
dali farníci spolu s hudební skupinou Laudate 
divadelní představení s názvem Zlaté tele.

V únoru se mohly nejenom děti z naší 
farnosti veselit na cirkusovém karnevalu, který 

měl velkou účast. V květnu na sedmou neděli 
velikonoční slavilo 6 dětí z naší farnosti první 
svaté přijímání.

V červnu se po delší pauze konala Děcka-
náda v podobě děkanátního setkání dětí 1.–6. 
třídy. Letos jsme navázali na školní rok a zvoli-
li téma Putování s Pannou Marií. Přestože 
byla účast menší, o to více si mohly děti užít 
jednotlivá stanoviště, kterých bylo tentokrát 
symbolicky 13. Na stanovištích jsme si mohli 
připomenout život Panny Marie a její zjevení. 
Děti na svatbě v Káně pomáhaly s proměně-
ním vody ve víno, vyráběly si desátek růžence, 
hledaly pramen, plnily další úkoly a vytvářely 
si drobné předměty. Jako odměna za splnění 
úkolů následoval oběd a představení divadla 
Věž s názvem Příhody včelích medvídků. Celý 
den jsme zakončili mší svatou. Táborákem 
na farní zahradě jsme ukončili letošní školní 
rok. V polovině srpna proběhne farní tábor 
s názvem Anděl Páně. Celý školní rok nás 
hudebně doprovázel ředitel ZUŠ Miroslav 
Brúček s rodinou.

Petr Najman a Lucie Kročilová

Krok za krokem liturgickým rokem a putování s Pannou Marií

ŘÍMSKOKATOLICKÁ FARNOST

Děti se dozvěděly více o Panence Marii.

Fo
to

:  V
er

on
ik

a n
o



STR 25HUSTOPEČSKÉ LISTY   07, 08 | 23



HUSTOPEČSKÉ LISTY    07, 08 | 23STR 26

 29. 5. Konec školního roku se nezadržitelně 
blíží a sݎním i konec všech kroužků na Centru 
volného času Pavučina. Ten nejoblíbenější, 
jezdecký kroužek, zakončil společné chvíle 
Dnem koní.

Program plný jezdeckých dovedností trval 
přes dvě hodiny a byl prozářen sluncem i úsmě-
vy dětí. „Ukážeme tu všechno, co jsme se během 
roku naučili. Starší holky zatančí s koňmi čtve-
rylku, děti předvedou jízdu zručnosti, při které 
budou překonávat různé překážky, budeme 
soutěžit a letos jsme i popřáli naší nejstarší 
kobylce Roxaně,“ usmívala se nadšená vedoucí 
jezdeckých kroužků Simona Jakubčíková.

Chovatelské kroužky na Pavučině jsou 

zaměřené na hobby ježdění a péči o zvířata, 
proto byly pro některé děti jízdy zručnosti první 
zkušeností se závodním ježděním. „Nejsme 
sportovní stáj, ale chovatelé. Takže u nás si děti 
k závodění jen tak přičichnou a rozhodnou se 
samy, co a jak dál. Někteří zůstanou a pomá-
hají nám, když jsou starší, s pořádáním táborů,“ 
prozradila Jakubčíková.ݎݎ

Atmosféra vݎjízdárně byla perfektní, a proto 
se ani nedivíme tomu, že právě jezdecké krouž-
ky jsou tak oblíbené. „Máme plno. Na kroužky, 
na tábory, na všechno. A je to fajn, děti to baví 
a nás taky,“ řekla spokojeně.

-nov-. -slam-

Dnem koní odzvonilo nejen jezdeckým kroužkům
SPORT

Děti kroužky sݒkoni milují. Fo
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SPOLKY

SVAZ TĚLESNĚ POSTIŽENÝCH

Využili jsme nabídky města Hustopeče 
a zúčastnili se Dne otevřených dveří. Sraz 
jsme měli u Střelnice, která je nově zrekon-
struovaná. Hned při vstupu zaujme strop, 
který je tvořen trámy, některé jsou původní 
i ohořelé. Mezi trámy je průhled do věžič-
ky. Přivítal nás Lubomír Krůza, zaměstna-
nec Muzea Hustopeče. Další předmět, který 
zaujme, je nádherný vinařský lis prvního 
starosty města p. Hranáče. Lis byl dlouhodobě 

ve vlastnictví ZD. 
Na boční stěně je interaktivní mapa Husto-

pečí, k ní směřovaly dotazy. Další zastávka byla 
na nádvoří městského muzea v domě U Synků. 
Na nádvoří je nově instalována nádherná bron-
zová socha královny Elišky Rejčky. Socha byla 
instalována na oslavu 700. výročí zakoupení 
našeho města touto panovnicí. Předlohu pro 
obličej autorka použila tvář své vlastní mamin-
ky. Zaujmou detaily sochy, nap. prsteny na 

rukách. Předposlední zastávka byla u starostky, 
která zhodnotila, co se podařilo a co dalšího 
čeká. Zakončení bylo v obřadní síní, kde mnozí 
z nás uzavírali sňatek před 25, 50, 55, 60 lety.

V úterý 13. 6. jsme vyrazili do termálních 
lázní Dunajská Streda. Při příchodu k venkov-
ním bazénům jsme se nestačili divit. Venkov-
ní prostory byly zrekonstruovány a rozšířeny. 
Lehátka se slunečníky jsou barevně sladěna. 
Termální voda byla příjemně teplá. Nechybě-
ly různé trysky a další. Krásně jsme si prohřáli 
bolavé klouby a zacvičili si, prošli jsme chod-
níkem bosou nohou. Někteří odvážlivci si dali 
plavecký bazén. Počasí přálo, bylo nádherně. 
Všem účastníkům se pobyt moc líbil. Byla velká 
spokojenost.

Na pátek 16. 6. jsme se moc těšili. Čekala na 
nás premiéra operety Na tý louce zelený v diva-
dle Boleradice. Vstupenky jsme měli objednané 
a zaplacené dlouho dopředu. V pondělí jsme se 
dozvěděli, že v pátek bude silnice mezi Horní-
mi Bojanovicemi a Boleradicemi uzavřena. 
Nastalo mimořádné telefonování, psaní SMS, 
e-mailů. A to všechno kvůli Agrotec rally, všech-
ny ty nervy, stresy. Nakonec to dopadlo dobře. 
S mimořádnou pomocí dispečera BORSU ing. 
Purmenského a paní Veselé z divadla, za co jim 
patří poděkování, také panu řidiči. 

Všichni herci se hodně snažili, byli výborní. 
V této operetě hráli tři hustopečští herci. Nako-
nec všechno dobře dopadlo.

ing. Bohumila Defeldová, předsedkyně

Stále jsme v jednom kole

I my jsme dorazili ocenit krásu královny Elišky Rejčky. 
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 12. 6. Sportovní stadion ovládly vݎ sobo-
tu 10. června modrobílé barvy. Fotbalový 
klub Hustopeče upořádal Den plný fotbalu, 
do kterého se zapojily všechny místní týmy 
i trenéři vݎ čele sݎ nově zvoleným předsedou 
Tomášem Skoupým.

Přestože fanoušci domácí mohutně podpo-
rovali, tabulky všech soutěží už jsou uzavře-
né, proto o konečné výsledky zas až tak nešlo. 
„Touto akcí v podstatě navazujeme na loňské 
oslavy 100. výročí fotbalu v Hustopečích. Při 
přípravách jsme si uvědomili, že je skvělé, když 
se sejdou a spolupracují všechny týmy od mini-
přípravky po muže. A spojili jsme to s tím, že 
právě dnes končí všechny soutěže, takže oprav-
du je to jenom o tom sejít se, podívat se a zahrát 
si pěkný fotbal a zakončit sezonu,“ zhodnotil 
novopečený předseda.

Přátelskou atmosféru podporovalo příjem-
né posezení u piva a guláše, i pestrý doprovodný 

program včetně bohaté tomboly. „Díky štědrým 
sponzorům máme spoustu krásných cen, třeba 
pračku se sušičkou, a podobně. Pro milovníky 
fotbalu tam ale máme i podepsané dresy hráčů 
Borussia Dortmund. Kromě tomboly tu máme 
i nějaké soutěže a skákací hrad pro děti,“ vyjme-
noval Skoupý.

Akce měla velký úspěch, proto by zݎní nový 
předseda chtěl udělat tradici. Jeho hlavním 

cílem je však navázat na dlouholetou práci 
svého předchůdce. „Pozici jsem převzal po 
Jaroslavu Šebestovi. Sám mám v klubu své děti, 
takže fotbalem opravdu žiji a chci se pokusit 
pomoci klubu k co nejlepším výsledkům. Hlav-
ním cílem je pro nás postoupení mužů do kraj-
ské soutěže,“ představil své plány předseda.

-nov-

Tři umístění dorostenců v desítce na MČR
Vrcholem sezóny dorostenců je vždy účast 

na Mistrovství Moravy a Slezska, a ti nejlépe 
postavení v celostátním žebříčku si vybojují 
start i na Mistrovství ČR. Na šampionátu Moravy 
ve Znojmě startovala šestice našich dorostenců. 
Nejlépe si vedl Štěpán Paulík, který vybojoval 
stříbrnou medaili v hodu oštěpem. Přes zisk 
cenného kovu nebyl s výkonem 57,67 m příliš 
spokojený. „Nemohl jsem se pořádně trefi t do 
odhodu, chyběla správná technika,“ komen-
toval svůj výkon Štěpán. Nečekané 4. místo ve 
skoku vysokém vybojovala Adriana Dlapalová. 
Ve fi nále ho získala za svůj nový osobní rekord 
147 cm. Ve stejné disciplíně dorostenců se neda-
řilo Vojtovi Homolovi prodat tréninkové úsilí 
a výkonem 169 cm skončil až na 9. místě.

Výborně si vedla sprinterka Ema Mwanyo-
lo, která v běhu na 200 m skončila celkově na 
výborném 6. místě v čase 26,08 s, což je její nové 

osobní maximum. Také v rozběhu na 100 m si 
vylepšila osobní rekord na 12,77 s a probojovala 
se do B fi nále, kde skončila druhá a celkově to 
tedy bylo 8. místo. Další běžkyně Nikola Seďová 
si poprvé vyzkoušela trať 300 m překážek. Ve 
svém rozběhu doběhla druhá a celkově z toho 
bylo pěkné 11. místo za výkon 49,66 s. Nedařilo 
se Amélii Pekaříkové, která byla horkou favorit-
kou na medaili, ale ani jednou se netrefi la do 
odrazu, a nakonec skončila na 14. místě.

Postavení v celostátním žebříčku nakonec 
nominovalo na Mistrovství České republiky 
trojici hustopečských dorostenců. Nejspoko-
jenější nakonec z dějiště šampionátu v Praze 
odjížděl asi výškař Vojtěch Homola, který vybo-
joval 7. místo ve svém sezónním venkovním 
maximu 182 cm. V nejdůležitějším individu-
álním závodě sezóny získal Vojta cenné skalpy 
několika soupeřů, kteří ho v průběhu sezóny 
poráželi. Stejné umístění si na své konto připsal 

i oštěpař Štěpán Paulík výkonem 59,40 m. Ve 
velmi kvalitním závodě se hned šesti závodní-
kům podařilo dostat se přes 60metrovou hrani-
ci. Vojta bohužel mezi nimi nebyl. Jen o dvě 
příčky hůře skončila dálkařka Amélie Pekaříko-
vá. Za výkon 520 cm brala 9. místo a jen 13 cm ji 
chybělo do fi nále soutěže. 

Atletická družstva na předních příčkách 
svých soutěží

V květnu a červnu se naplno rozeběhly atle-
tické soutěže družstev. Naši atleti buď sami 
nebo ve společném družstvu okresního výběru 
se pohybují v popředí tabulek.

Atletická přípravka a žactvo společně bojují 
v tradiční Zajícově lize. Po prvních třech kolech 
vede družstvo Hustopečí před Přísnoticemi. 
Obě družstva mají stejný počet hlavních bodů, 
Hustopeče ale získaly více pomocných bodů. 
Tato soutěž ukazuje na širokou atletickou 

Sportovní stadion ožil díky Dnu plnému fotbalu

Co nového v atletice?
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SPOZAM hledá brigádníky 
na letní koupaliště na pozici 
dozor nafukovací skluzavky, 

tobogánu a skluzavky.

Nástup možný ihned.
V případě zájmu prosím 

volejte na tel.:  702 204 600 
Proschek Aleš
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A nutno říct, že velmi, velmi úspěšná sezona, 
jedna z nejlepších v celé historii mládežnického 
stolního tenisu TJ Agrotec Hustopeče. Sezona, 
která začala vloni v srpnu tradičním přípravným 
kempem a skončila v červnu letošního roku po 

dohrání všech mistrovských soutěží, bodovacích 
turnajů okresních a krajských a žebříčkových 
turnajů. Nyní následuje dvouměsíční přestávka 
a nově zase začneme poslední týden v srpnu. 
Již na začátku nové sezony jsme museli rozšířit 

počet tréninkových hodin pro mládež, neboť se 
nám do oddílu přihlásilo přes 20 nových dětí. 
Velmi nás tento zájem těší a museli jsme rozdě-
lit celou tréninkovou skupinu na dvě – pokročilí 
a začátečníci. Týdně tedy trénujeme s oběma 

Sezona mladým stolním tenistům Agrotecu skončila

základnu v Hustopečích a je opravdu skvělé 
vidět to nadšení malých atletů, když si na krk 
pověsí nějakou medaili.

Mladší a starší žactvo mělo společně první 
dvě kola Přeboru Jihomoravského kraje skupina 
„Jih“ a vedlo si výborně. Starší žáci svou skupinu 
vyhráli a postoupili do krajského fi nále. Starší 
žákyně byly ve skupině druhé a rovněž postou-
pily do fi nále. Koncem června budou bojovat 
o tituly krajských přeborníků a o postup do 
semifi nále Mistrovství Moravy. Mladší žactvo 
má před sebou ještě jedno kolo soutěže skupi-
ny „Jih,“ ale i tady je našlápnuto na postup do 
krajského fi nále. Mladší žákyně i žáci po dvou 
kolech vedou své skupiny.

Mistrovství Moravy žactva
Účast žáků na Mistrovství Moravy a Slez-

ska bohužel ovlivnily nejrůznější školní akce, 
a tak jsme si nemohli připsat plánované umís-
tění v elitní moravské desítce. Ve starším žactvu 

jsme měli nakonec jen čtyři závodníky na star-
tu. Nejlépe si vedla Nikola Bažantová v běhu na 
1 500 m překážek, kde skončila na výborném 5. 
místě a výrazně si vylepšila svůj osobní rekord 
na 6:04,66 min. Nikdo další se už do desítky 
nevešel. Nejblíž ji měl Jan Tančinec ve výšce (11. 
místo) a v oštěpu (15. místo). Novými osobními 
rekordy nás potěšily Barbora Mrkvicová v běhu 
na 800 m a sprinterka Adéla Cagášková v běhu 
na 60 a 150 m.

Mladší žáci bojovali o moravské tituly 
v Třinci a do elitní desítky se dostala koulařka 
Karolína Stehlíková, která navíc byla v oštěpu 
jedenáctá. Lukáš Kubíček si v běhu na 150 m 
zaběhl svůj osobák 20,14 s. a také jeho výkon 
stačil na 8. příčku. Sprinterka Denisa Ulman-
nová vybojovala jako členka štafety 4 × 60 m 
9. místo. Dvě devátá místa vybojoval Samuel 
Kos. „Sam měl trochu smůlu,“ postěžoval si 
trenér Zbyněk Háder. „Ve výšce ho o lepší umís-
tění připravil horší zápis a v oštěpu ho jeden ze 

soupeřů až úplně posledním pokusem soutě-
že vyšoupl z fi nálové osmičky. Ale i tak podali 
mladší žáci výborné výkony a téměř všichni si 
vylepšili osobní rekordy,“ pochválil své svěřence 
trenér Zbyněk Háder.

Plný stadion atletů
Atletický oddíl TJ Agrotec Hustopeče uspo-

řádal na městském stadionu letos už dvě soutě-
že. První byla Olympiáda škol Hustopečska 
a druhou byl jeden ze závodů Zlaté ligy přípra-
vek. Na obou z nich se představila asi stovka 
závodníků. „Výsledky obou soutěží nejsou 
v tuto chvíli až tak důležité, ale hlavní je fakt, 
že se stadion zaplnil sportující mládeží ze škol 
z širokého okolí,“ pochvaloval si atmosféru na 
stadionu při obou závodech předseda atletic-
kého oddílu Zbyněk Háder. Vždyť například 
na školní olympiádu se sjeli závodníci z 12 škol 
regionu.

-had-

A družstvo mládeže – vítěz okresního přeboru (zleva 
trenér Hanák, Dreits, Wech, Sedláček Jakub, Topinka 
Ondřej).

B družstvo mládeže – vítěz okresního přeboru 2. třídy 
(zleva trenér Hanák, Topinka Vojta, Sedláček Matěj, 
Ovesný Marek, Střelec Rafael, Mrhal Matyáš).

C družstvo mládeže – 3. místo v okresním přeboru 
2. třídy (zleva trenér Hanák, Guldanová, Bařinová, 
Ovesná, Wech, Sedláček Standa, Chloupek).
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skupinami 6 hodin a celkem jsme za celý rok 
odtrénovali téměř 300 hodin.  Rovněž tak jsme 
do dlouhodobých mistrovských soutěží přihlá-
sili poprvé tři družstva mládeže. A ta si vedla 
naprosto skvěle. A družstvo se stalo okresním 
přeborníkem, když zvítězilo v okresním přebo-
ru 1. třídy – družstvo tvořili Anastasiia Dreits, 
Jakub Sedláček, Ondra Topinka a v některých 
utkáních dostal příležitost Tomáš Wech. B druž-
stvo mládeže vyhrálo okresní přebor 2. třídy 
a postoupilo tak do nejvyšší okresní soutěže – 
družstvo tvořili Marek Ovesný, Vojta Topinka, 
Rafael Střelec, Matěj Sedláček a Matyáš Mrhal. 
C družstvo pak skončilo v okresním přeboru 
2. třídy třetí – převážně zde hráli Tomáš Wech, 
Ondra Chloupek Standa Sedláček Tereza Baři-
nová, Sára Guldanová a Jana Ovesná. Družstva 
za sezonu odehrála celkem 33 mistrovských 
utkání. Dále jsme se zúčastnili okresních přebo-
rů jednotlivých věkových kategorií v soutěžích 
jednotlivců. Zde je nutno zdůraznit neuvěři-
telný úspěch, kdy v kategorii staršího žactva do 
15 let jsme vyhráli všechny kategorie dvouhru 
dívek Anastasiia Dreits, dvouhru chlapců Jakub 
Sedláček, čtyřhru dívek – Anastasiia Dreits, 
čtyřhru chlapců Ondra Topinka a Jakub Sedlá-
ček a smíšenou čtyřhru Anastaiia Dreits a Ondra 
Topinka. Další medaile jsme přivezli z okres-
ních přeborů v kategoriích do 17 a 19 roků, stej-
ně tak v kategorii do 13 let. O tyto se postarali 
Vojta Topinka, Standa Sedláček, Matěj Sedlá-
ček, Marek Ovesný. Celkem jsme z okresních 
přeborů mládeže přivezli 13 medailových umís-

tění. Dalším obrovským úspěchem byl zisk 
titulu krajská přebornice do 17 let, který získala 
Anastasiia Dreits. Rovněž jsme se zúčastnili 
celkem 16 krajských turnajů ve všech věkových 
kategoriích. V celkovém pořadí v kategorii do 
11 let obsadil Vojta Topinka 4. místo a Anasta-
siia Dreits v kategorii do 15 let obsadila 2. místo. 
V celkovém pořadí všech oddílů dle výsledků 
z krajských bodovacích turnajů jsme z celko-
vého počtu 47 oddílů obsadili 6. místo. Jinými 
slovy náš oddíl TJ Agrotec Hustopeče je šestým 

nejlepším oddílem v práci s mládeží v celém 
Jihomoravském kraji, a to je skvělý úspěch. 
Veliký podíl na něm má hlavní trenér pan Fran-
tišek Hanák a jeho pomocníci Milan Gruška, Jan 
Pleskač a Miroslav Sklenský. Velké poděkování 
patří i všem rodičům, kteří nám vychází maxi-
málně vstříc a uvolní děti na všechny tréninky, 
utkání i turnaje. Věříme, že v další sezoně na 
tyto vynikající úspěchy navážeme.

Jan Matlach, předseda oddílu

Oddíl mládeže TJ Agrotec Hustopeče.
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 20. 6. Po loňské výhře reprezentantů 
domácí stáje Agrotec Škoda Rally Team se 
vítězný pohár tentokrát stěhuje do Plzně. 
Václav Pech s Petrem Uhlem předvedli drtivý 
fi niš, opanovali čtyři ze šesti sobotních rych-
lostních zkoušek a zařadili do svojí sbírky páté 
hustopečské vítězství. Když už se zdálo, že 
18. AGROTEC PETRONAS Rally Hustopeče 
nepřinese žádné zvraty a vítězství si pohlídá 
Václav Pech, začaly se dít věci. Na nejdelším 
dnešním testu z Horních Bojanovic do Divák 
odkryl svoje možnosti Jan Kopecký a v členitém 
terénu se oproti úvodnímu průjezdu zrychlil 
o 15.2 sekundy (na 15.3 km). Odpověď přišla 

hned vzápětí. Na trať jedenácté erzety zaprše-
lo, a to byla voda na mlýn Václava Pecha. Zlik-
vidoval Kopeckého nově nabytý náskok osmi 
desetin a naopak přidal 2.9 sekundy ve svůj 
prospěch.

Na poslední rychlostní zkoušce, kterou byly 
rychlé Starovice, už to byl ze strany obou jezdců 
vabank a v jejím cíli měl o dvě desetiny sekundy 
rychlejší čas domácí reprezentant. Ani to však 
nestačilo. S minimálním náskokem 2.7 sekun-
dy vybojoval hustopečské vítězství Václav Pech 
se spolujezdcem Petrem Uhlem. Jan Kopecký 
s Janem Hlouškem přesto nesmutnili, neboť 
získané body je posunuli blíže k dalšímu abso-

lutnímu titulu mistrů ČR.
Také do duelu o třetí místo výrazně promlu-

vil déšť, který se snesl na trať předposlední-
ho testu. Skvělým druhým časem zde svému 
soupeři zasadil „ránu“ Dominik Stříteský, jenž 
byl rázem o 6.3 sekundy třetí. Adam Březík ještě 
v závěru „zatáhl“ a závěrečné Starovice dojel 
v závěsu za duem Kopecký-Pech. Pořadí však 
zůstalo zachováno a s náskokem 3.1 sekundy si 
udržel bronz Stříteský. Elitní pětici uzavřel po 
vyrovnaném výkonu Věroslav Cvrček, za nímž 
v pořadí následovali Aleš Jirásek a Martin Vlček.

Jan Vaškovič, Jiří Dokulil

Rally mezi vinohrady se letos jela i za deště
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I přesto, že jsme již všichni naladěni na léto, 
což znamená čas odpočinku a dovolených, tak 
je vhodné posoudit aktuální realitní situaci, 
neboť se po delším období částečně změnila 
k lepšímu. 

V posledních letech šly ceny nemovitos-
tí strmě nahoru a zdálo se, že jejich růst se 
už nikdy nezastaví. Zlom přišel až v průběhu 
loňského roku, kdy se trh vlivem společensko-
-ekonomické krize nečekaně změnil a ceny 
začaly poprvé po dlouhé době klesat. Dnes již 
pořídíte byty v průměru o 8,4 % levněji než před 
12 měsíci. Ze statistik vyplývá, že za ty jednopo-
kojové dokonce zaplatíte v celorepublikovém 
průměru o 10,2 % méně. V roce 2023 pokles cen 
stále trvá, ale tento trend už výrazně zpomalil. 
To může být předzvěstí stagnace trhu. Mimo 
jiné i proto, že poptávka se za poslední rok 
rapidně snížila, zatímco nabídka bytů se zvýšila 
o více než 119 %. Tento nepoměr samozřejmě 
hraje do karet potenciálním kupujícím investo-
rům, kteří i díky aktuální situaci na trhu mohou 
reálně doufat v dodatečnou slevu v rozmezí 
10–20 %. 

A jaký je výhled do budoucnosti? V součas-
né nestálé době nevíte, co bude zítra, takže lze 
těžko predikovat vývoj trhu ve středně- či dlou-
hodobém horizontu. Odborníci se však přiklá-
nějí k názoru, že aktuální pokles se brzy ustálí 
a ceny začnou znovu růst. Prvotní šok z navýšení 
úrokových sazeb opadnul, ale potřeba vlastní-
ho bydlení nikoliv.

A když k tomu přidáte nedostatek nových 
bytů, chybějící reformu stavebního zákona 
a vysoké ceny komodit, pozemků i stavebních 
prací, tak podobný pokles jako nyní už hned tak 
nepřijde.

Daleko pravděpodobnější je scénář, že se 
realitní trh v ČR změní a po vzoru západní Evro-
py bude i zde mnohem běžnější bydlet celý 
život v podnájmu.

Když sleduji tendence politiků a úředníků 
v Bruselu, tak v nejbližších letech očekávám 
prodražení zejména novostaveb, a to kvůli 
zavedení přísných pravidel pro nulovou uhlíko-
vou stopu nemovitosti. Možná malinko klesá 
cena stavebního materiálu, ale rapidně stoupá 
pracovní síla. Abych to shrnul a k tomu použil 
selský rozum, tak teď je jediná možnost poří-
dit si normální nemovitost za rozumné peníze. 
Nelekejte se cen, které vidíte v inzerci nebo na 
internetu. Na scénu se opět po letech vrátilo 
slovo sleva, a to v mnoha případech dosti výraz-
ná. Je nejvhodnější doba si o ni říct. Rozhodně 
tedy doporučuji sledovat nabídky, které se pro 
Vás mohou obrátit v zajímavou investiční příle-
žitost.

Obecně se dá říct, že bude přibývat příle-
žitostí k zajímavému nákupu nemovitosti. 
Najdou se lidé, kteří budou nuceni nemovitost 
prodat, v horším případě rychle, a tam může být 
vzhledem k okolnostem cena nižší.

Jsme jediná realitní kancelář, která má 
v okresu Břeclav celkem 3 kamenné pobočky 

s centrálou v Brně. Díky tomu, že působíme 
na trhu přes 10 let, disponujeme značnými 
zkušenostmi, na základě kterých jsme schopni 
predikovat chování trhu a dokážeme stano-
vit skutečnou a náležitou cenu nemovitostí. 
Najdete nás po pravé straně u kina v ulici Janáč-
kova v Hustopečích.

Letos je to právě 10 let, kdy pravidelně přispí-
vám do Hustopečských listů svým odborným 
názorem a pohledem na realitní situaci v našem 
regionu. Touto cestou bych rád poděkoval za 
vaši přízeň. Také vám chci popřát krásné léto, 
ať se vám povede dovolená a přinese spoustu 
nových zážitků i zasloužený odpočinek. 

Erik Lipnický, ředitel pobočky
Schmidt-reality s.r.o., pobočka Hustopeče

tel: 774 241 009, erik.lipnicky@schmidt-reality.cz

Jak ušetřit co nejvíce na 
energiích? To je dnes časté 
téma, které násobně více 
zatěžuje náš rodinný 
rozpočet, než tomu bylo 
v minulosti. I z toho důvo-
du jsme se rozhodli otevřít 
kamennou pobočku naší 
společnosti v ulici Brněn-
ská v Hustopečích. 

Společnost Optimal Energy na trhu s energiemi působí již od roku 2009. 
Nejsme tak žádný nováček na trhu, kterých teď vyrostlo několik desítek. 
Nejvyhledávanějším produktem je dnes fotovoltaická elektrárna, která může 
být i na vaší střeše s dotací od státu. Celý proces zařídíme za vás na klíč. Od 
zaměření, montáže, až po vyřízení dotace. Velký důraz klademe i na násled-
ný servis pro naše klienty. I díky tomu jsme jediní, kteří mají na Hustopečsku 
kamennou pobočku. Mezi další naše produkty patří tepelná čerpadla, dodáv-
ka elektřiny a plynu, odrazové fólie RADFLEXLED, osvětlení, spořiče vody. 
Dokážeme tak vaší domácnosti ušetřit měsíčné nemalé peníze. Zastavte se za 
námi na kávu a my vám navrhneme optimální řešení vaší energetické otázky. 
Připojíte se tak k desítkám spokojených Hustopečských, kteří využili našich 
služeb.

Největší novinkou, která je zdarma pro důchodce, najdete v letáku vedle 
tohoto článku. 

Těšíme se na vás.

Vlastimil Pavláček, manažer obchodní sítě
tel.: 731 612 598, vlastimil.pavlacek@optimal-energy.cz

Přehledně o realitní situaci na trhu

Vlastimil Pavlá ek
731 612 598
vlastimil.pavlacek@optimal-energy.cz
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Usnesení ze 18. schůze Rady města Hustopeče 
konané dne 23.05.2023 v kanceláři starost-

ky na MěÚ Hustopeče
Usnesení RM č. 1/18/23: RM schválila program jed-

nání dnešní RM. 
Usnesení č. 2/18/23: RM ukládá městským službám 

zajistit ochrannou plachtu na zakrytí pískoviště na 
dětském hřišti ul. Lipová. 

Usnesení RM č. 3/18/23: RM schválila smlouvu o udr-
žování počítačového programu FISO se společností 
AQE Advisors, a.s., IČ: 26954770, Třída Kpt. Jaroše 
1944/31, 602 00 Brno. 

Usnesení RM č. 4/18/23: RM schválila uzavření doho-
dy o narovnání s panem Pavlem Furchem, bytem 
… týkající se dohody o skončení nájmu místnosti 
č. 104 v objektu Penzion domov pro seniory, který 
je součástí pozemku parc. č. 1112 o výměře 4.330 
m2 vedeného jako zastavěná plocha a nádvoří za-
psaného u Katastrálního úřadu pro Jihomoravský 
kraj, Katastrální pracoviště Hustopeče, na listu 
vlastnictví č. 10001, katastrální území Hustopeče 
u Brna, obec Hustopeče, na adrese Žižkova 960/1, 
693 01 Hustopeče. 

Usnesení RM č. 5/18/23: RM schválila uzavření 
Smlouvy o souhlasu se stavbou na pozemku měs-
ta s žadatelem …, … na zřízení přípojek k BD 
Kosmákova za podmínek uvedených ve smlouvě. 

Usnesení RM č. 6/18/23: RM schválila uzavření 
Smlouvy o souhlasu se stavbou na pozemku města 
s žadatelem …, … na zřízení přípojky vody za 
podmínek uvedených ve smlouvě. 

Usnesení RM č. 7/18/23: RM schválila projektovou 
dokumentaci "Stavební úpravy objektu Žižkova 
960/1, Hustopeče" a pověřuje starostku podpisem 
situačního výkresu. 

Usnesení RM č. 8/18/23: RM předává SK žádost o 
prodej pozemku p.č. 1348/1, ze kterého bude na 
základě GP nově vydělen a vyčleněn pozemek p.č. 
1348/33 o výměře 15 m2 v obci Hustopeče, k.ú. 
Hustopeče u Brna.

Usnesení RM č. 9/18/23: RM doporučuje ZM ke 
schválení uzavření kupní smlouvy s manžely …, 
bytem …, na prodej části městského pozemku 
p.č. 868/1, v rozsahu nově vyděleného a vyčle-
něného pozemku parcela číslo 868/8, vzniklého 
dle geometrického plánu č. 3751—177/2018, o 
výměře 18 m2 v k.ú. Hustopeče u Brna, za cenu 
ve výši: 52.740 Kč s  podmínkou uhrazení bez-
důvodného obohacení, od nabytí sousedních 
nemovitostí zapsaných na LV 13162 do vlastnic-
tví. Kupující uhradí náklady spojené s převodem 
pozemku.

Usnesení RM č. 10/18/23: RM zrušuje usnesení RM 
č. 42/7/23 a schvaluje vydání bezdůvodného 
obohacení za užívání části pozemku p.č. 868/1 v 
rozsahu nově vyděleného a vyčleněného pozemku 
parcela číslo 868/8, vzniklého dle geometrického 
plánu č. 3751—177/2018, o výměře 18 m2 v k.ú. 
Hustopeče u Brna o výměře 18 m2 z důvodu jeho 
užívání soukromým subjektem. Vydání bezdůvod-
ného obohacení je stanoveno na 146,5 Kč/m2*rok 
(tj. 5 % z ceny pozemku stanovené znaleckým 
posudkem). Vydání bezdůvodného obohacení je 

požadováno od nabytí sousedních nemovitostí 
zapsaných na LV 13162 do vlastnictví.

Usnesení RM č. 11/18/23: RM schválila pronájem 
sálu Společenského domu Herbenova za účelem 
uspořádání školní akademie Gymnázia Hustopeče 
za snížené nájemné ve výši 90 Kč za každou zapo-
čatou hodinu. 

Usnesení RM č. 12/18/23: RM schválila podání žá-
dosti o dotaci z dotačního titulu MPO Efekt, NPO 
2.2.2 Rekonstrukce veřejného osvětlení, na akci 
„Výměna svítidel veřejného osvětlení ve městě 
Hustopeče – 2. etapa.“ 

Usnesení RM č. 13/18/23: RM schválila uzavření 
Smlouvy č. 1210400187, o poskytnutí podpory 
ze SFŽP ČR, IČ 00020729, Kaplanova 1931/1, 148 
00 Praha 11, na akci " Výsadba ovocných stromů 
za městem Hustopeče." Text smlouvy je přílohou 
zápisu. 

Usnesení RM č. 14/18/23: RM schválila zrušení usne-
sení č. 43/16/23 a uzavření nájemní smlouvy s 
Tomášem Havlem, se sídlem Puškinova 51, 463 
12 Liberec, IČ: 74524054 na část pozemku parc. 
č. 3142/1 o výměře 22 x 22 m pro účely vytvoření 
zázemí a účinkování cirkusu Mistral v době od 24. 
– 26.05.2023 za cenu 3.000 Kč.

Usnesení RM č. 15/18/23: RM schválila vyhlášení 
záměru pronájmu části pozemku p.č. 44/8 v k.ú. 
Hustopeče u Brna o maximální výměře 40 m2. 
Minimální výše nájemného činí 35 Kč/m2/rok. 

Usnesení RM č. 16/18/23: RM schválila projektovou 
dokumentaci investora NFS s.r.o., Nádražní 41, 
Hustopeče na stavbu "Areál firmy NFS, novostav-
ba skladové haly" a pověřuje starostku podpisem 
situačního výkresu. 

Usnesení RM č. 17/18/23: RM schválila přijetí ne-
investiční dotace z rozpočtu Jihomoravského 
kraje ve výši 22.000 Kč na projekt "Oprava kříže, 
Hustopeče" za podmínek návrhu smlouvy o po-
skytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 
(viz Příloha bodu). 

Usnesení RM č. 18/18/23: RM schválila přijetí nein-
vestiční dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 
ve výši 45.000 Kč na projekt "TIC Hustopeče 2023" 
za podmínek smlouvy o poskytnutí dotace z roz-
počtu Jihomoravského kraje č. JMK082578/23/
ORR (viz Příloha bodu). 

Usnesení RM č. 19/18/23: RM ukládá projednat 
s  ředitelem SPOZAMu další využití nezapsaných 
staveb v areálu

Usnesení RM č. 20/18/23: RM schválila žádost TJ 
Agrotec Hustopeče o souhlasu s realizací úprav na 
městském stadionu. 

Usnesení RM č. 21/18/23: RM schválila výpověď ze 
smlouvy o dílo pro mapovou aplikaci GisOnline se 
společností TopGis, s.r.o., Svatopetrská 35/7, 617 
00 Brno, IČ: 29182263. 

Usnesení RM č. 22/18/23: RM ukládá jednat s  pa-
nem … o podmínkách využití části pozemků p.č. 
3175/1 a 3179/14 o souhrnné výměře cca 104 m2 
v k.ú. Hustopeče u Brna

Usnesení RM č. 23/18/23: RM schválila smlou-
vu o nájmu části pozemku parc. č. KN 106/3, 
v k. ú. Hustopeče u Brna, v rozsahu dle 

připojeného plánku, a to na umístění letní zahrád-
ky u Kinokavárny, na dobu od poloviny května do 
15.10.2023 s Hanou Jaborníkovou se sídlem Svat. 
Čecha 966/6, 69101 Hustopeče, IČ: 01262700 za 
1.000 Kč + DPH. 

Usnesení RM č. 24/18/23: RM schválila uzavření 
Dodatku č. 1 k Příkazní smlouvě č. 01/2020 s 
RENVODIN-ŠAFAŘÍK, spol s r.o., IČ 26896982, se 
sídlem U Vodojemu 1275/34, 693 01 Hustopeče, 
kterým se prodlužuje doba trvání řešení energe-
tického managementu do 31.12.2028 a navyšuje 
cena o 81.800 Kč bez DPH. Text dodatku je přílohou 
zápisu. 

Usnesení RM č. 25/18/23: RM schválila uzavření 
smlouvy, předmětem které je překládka telekomu-
nikačního zařízení pod označením VPIC Hustopeče 
- Chodník a MK u hřbitova se společností CETIN 
a.s., se sídlem Českomoravská 2510/19, Libeň, 190 
00 Praha 9, IČO: 04084063. 

Usnesení RM č. 26/18/23: RM schválila dodatek k po-
jistné smlouvě 8060378519, kterým je pojištěna 
technologie SPOZAM a zubařské křeslo. Celkové 
pojistné je navýšeno o 631 Kč.

Usnesení RM č. 27/18/23: RM schválila uzavření 
Smlouvy o souhlasu se stavbou na pozemku měs-
ta se žadatelem Richardem Homolou, Havlíčkova 
297/4, Hustopeče na provedení přípojky vodovodu 
a kanalizace pro sklep na ulici Kpt. Jaroše za pod-
mínek uvedených ve smlouvě. 

Usnesení RM č. 28/18/23: RM schválila projekto-
vou dokumentaci investora …, … na stavbu 
"Novostavba RD na pozemku parc.č. 5385/62 a 
pověřuje starostku podpisem situačního výkresu. 

Usnesení RM č. 29/18/23: RM schválila projekto-
vou dokumentaci investora …, … na stavbu 
"Zahradní wellness na pozemku parc.č. 1098/1" a 
pověřuje starostku podpisem situačního výkresu. 

Usnesení RM č. 30/18/23: RM schválila příkazní 
smlouvu pro práci odborného konzultanta na pří-
pravě veřejné zakázky na architektonickou studii 
a projektovou dokumentaci s Ing. Arch. Helenou 
Strakovou, Brněnská 51, 693 01 Hustopeče, IČ: 
70446041 za částku 700 Kč/hodina v maximálním 
rozsahu 100 hodin. 

Usnesení RM č. 31/18/23: RM schválila výzvu k  od-
stranění neoprávněných staveb na části pozemku 
p. č. 4813/61, a části pozemku p.č. 1330/3 v termí-
nu do 30.06.2023.

Usnesení RM č. 32/18/23: RM schválila žádost o 
prodloužení nájmu bytu č. 1 na adrese Žižkova 
1476/22a, Hustopeče, …, nar. …, trvale bytem 
... 

Usnesení RM č. 33/18/23: RM schválila dodatek č. 1 
o prodloužení nájmu bytu č. 1 na adrese Žižkova 
1476/22a, Hustopeče, uzavřeným mezi prona-
jímatelem městem Hustopeče a …, nar. …, 
trvale bytem …, s platností od 01.06.2023 do 
31.05.2024 a s účinností od 01.06.2023. Text 
smlouvy je přílohou zápisu. 

Usnesení RM č. 34/18/23: RM schválila přidělení bytu 
č. 29 na adrese Svat. Čecha 174/3, Hustopeče, 
…, nar. …, trvale bytem …, od 01.06.2023 do 
31.05.2024. 

JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA A RADY MĚSTA
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Usnesení RM č. 35/18/23: RM schválila nájemní 
smlouvu k bytu č. 29, na adrese Svat. Čecha 174/3, 
Hustopeče, mezi městem Hustopeče a …, nar. 
…, a to s platností od 01.06.2023 do 31.05.2024 
a s účinností od 01.06.2023. Text smlouvy je pří-
lohou zápisu. 

Usnesení RM č. 36/18/23: RM schválila uzavření ná-
jemní smlouvy na byt školníka nacházející se v 
Základní škole Nádražní, č. p. 175 na ul. Nádražní 
č. 4 v Hustopečích, s panem … spolu s rodi-
nou. Nájem se ujednává na dobu neurčitou od 
01.08.2023.

Usnesení RM č. 37/18/23: RM schválila místo pro ko-
nání slavnostních obřadů: 

•Obřadní síň Městského úřadu Hustopeče v budově 
radnice, Dukelské nám. 2/2, 693 01 Hustopeče 

•Budova bývalé „střelnice“ na adrese Na Hradbách 
463, 693 01 Hustopeče. 

Současně také schválila dobu pro konání svatebních 
obřadů: každý pátek od 8:00 hod do 14:00 hod. 
(mimo svátky). 

Usnesení RM č. 38/18/23: RM schválila zadání po-
ptávky na veřejnou zakázku pořízení nového 
víceúčelového nákladního vozidla 4x4 s  celkovou 
hmotností do 6 t, pro potřeby Městských služeb 
Hustopeče. Termín dodání do 02/2024 a zahrnutí 
do rozpočtu 2024.

Usnesení RM č. 39/18/23: RM schválila prodej vozidla 
VW Caddy.

Usnesení RM č. 40/18/23: RM schválila členský 
příspěvek města Hustopeče do Mikroregionu 
Hustopečsko pro rok 2023 ve výši 96.249,63 Kč.

Usnesení RM č. 41/18/23: RM bere na vědomí infor-
maci o termínu podání prohlášení o střetu zájmů 
za rok 2022. 

Usnesení RM č. 42/18/23: RM bere na vědomí před-
loženou zprávu o možnostech a cenách zajištění 
on-line přenosu jednání zastupitelstva města 

Usnesení RM č. 43/18/23: RM schválila realizaci výbě-
rového řízení na dodavatele technologie a realizaci 
rekonstrukce měřícího místa v ulici Bratislavská 
Hustopeče v předpokládané ceně 1.750.000 Kč bez 
DPH, a dále zajištění certifikací, údržbu systému 
a profylaxi v předpokládané ceně 250.000 Kč bez 
DPH /rok. Kompletní rekonstrukce, včetně provoz-
ních nákladů, bude financována rozpočtem města, 
položka 254 městská policie. 

Usnesení RM č. 44/18/23: RM ukládá 
Majetkoprávnímu odboru MěÚ Hustopeče kom-
pletně zajistit realizaci výběrového řízení na 
dodavatele technologie a realizaci rekonstrukce 
měřícího místa v ulici Bratislavská Hustopeče, 
včetně administrace celého projektu. 

Usnesení RM č. 45/18/23: RM schválila zahájení všech 
úkonů nutných k provedení výběru dodavatele na 
kompletní rekonstrukci SSZ (výměna kabeláže, 
elektrických rozvaděčů a dodávku řadičů) na obou 
světelně řízených křižovatkách v Hustopečích, a to 
za předpokládanou cenu do částky 2.000.000 Kč 
bez DPH. Rekonstrukce bude financována rozpo-
čtem města 2023. 

Usnesení RM č. 46/18/23: RM ukládá 
Majetkoprávnímu odboru MěÚ Hustopeče kom-
pletně zajistit realizaci výběrového řízení na 
dodavatele na kompletní rekonstrukci SSZ (vý-
měna kabeláže, elektrických rozvaděčů a dodávku 

řadičů) na obou světelně řízených křižovatkách 
v Hustopečích, a to za předpokládanou cenu do 
částky 2.000.000 Kč bez DPH, včetně administrace 
celého projektu. 

Usnesení RM č. 47/18/23: RM schválila žádost žada-
telky ... o umístění stánku s rolovanou zmrzlinou 
na pozemcích města vždy s předchozím souhlasem 
silničního správního úřadu.

Usnesení RM č. 48/18/23: RM schválila realizaci 
záhonů v parku Tábory kolem cyklostezky podle 
projektové dokumentace zpracované Atregia s.r.o. 
Šebrov. Plochy záhonů jsou vyznačeny ve výkre-
su Situace návrhu. Celkové náklady nepřesáhnou 
částku 200.000 Kč vč. DPH. 

Usnesení RM č. 49/18/23: RM schválila uzavře-
ní smlouvy o spolupráci s Post Bellum, z.ú., 
Španělská 1073/10, Vinohrady, 120 00 Praha, na 
projektu Příběhy našich sousedů. 

Usnesení RM č. 50/18/23: RM schválila bezplat-
nou zápůjčku obřadní místnosti radnice dne 
05.06.2023 za účelem předávání maturitního vy-
svědčení studentů SOŠ a SOU Hustopeče.

Usnesení RM č. 51/18/23: RM bere na vědomí po-
rovnávání hospodaření areálu v  Celné v  období 
2018–2022.

Usnesení RM č. 52/18/23: RM souhlasí a ukládá 
majetkoprávnímu odboru otevření hrobek na ve-
řejném pohřebišti v Hustopečích bez nájemních 
smluv za účelem zjištění jejich stavu a jejich vykli-
zení. V případě zjištění ostatků v hrobkách nařizuje 
jejich exhumaci a následné zpopelnění. Jedná se o 
hrobky v sektoru I., místa 5 – 16.

Usnesení RM č. 53/18/23: RM ukládá vy-
zvat k  odstranění nově vzniklé branky mezi 
areálem společenskému domu na pozemku města 
Hustopeče p.č. 279 a soukromou zahradou na po-
zemku p.č. 156 vše v k.ú. Hustopeče u Brna. Rada 
města Hustopeče požaduje uvedení do souladu s 
původně schváleným projektem.

Usnesení ze 19. schůze Rady města Hustopeče 
konané dne 06.06.2023 v kanceláři starost-

ky na MěÚ Hustopeče

Usnesení RM č. 1/19/23: RM schválila program jed-
nání dnešní RM. 

Usnesení RM č. 2/19/23: RM schválila ceník parkov-
ného autobusů. Parkování pouze na vyhrazených 
místech na ul. Vinařská, Tyršova, Šafaříkova za 
cenu 400 Kč/den. 

Usnesení RM č. 3/19/23: RM ukládá stavebnímu 
úřadu MěÚ řešit černé stavby ve městě. Současně 
podat radě města zprávu a stavu a počtech řeše-
ných případů černých staveb. 

Usnesení RM č. 4/19/23:  RM ukládá komisi územ-
ního rozvoje řešit současně s novou školkou i 
možnost přesunu prvního stupně Základní školy 
Komenského (holubník). 

Usnesení RM č. 5/19/23: RM bere na vědomí vý-
sledek hlasování o realizaci projektů v  rámci 
Participativního rozpočtu.

Usnesení RM č. 6/19/23: RM schválila možnost za-
sáhnout při realizaci projektů Participativního 
rozpočtu v  areálu hřiště Lipová do předpokláda-
ných tras a prostor vyhrazených pro zamýšlenou 
in-line dráhu.

Usnesení RM č. 7/19/23: RM ukládá vedení měs-
ta určit pověřené osoby (vedoucí) pro realizaci 
jednotlivých vítězných projektů Participativního 
rozpočtu. 

Usnesení RM č. 8/19/23: RM bere na vědomí kontrolu 
plnění úkolů ke dni 05.06.2023 

Usnesení RM č. 9/19/23: RM doporučuje ZM ke schvá-
lení Dodatek č. 13 ke zřizovací listině organizační 
složky Správa a údržba budov města Hustopeče 

Usnesení RM č. 10/19/23: RM schválila uzavření kup-
ní smlouvy na vodovod se společností Contera Park 
Hustopeče s.r.o., IČ: 07959966, se sídlem Obchodní 
272210, 251 01 Říčany za částku 5.000 Kč. 

Usnesení RM č. 11/19/23: RM doporučuje ZM ne-
schválení vyhlášení záměru prodeje části pozemku 
parc.č. 474/3 o výměře 2,5 m2 pod konstrukcí 
schodiště rodinného domu. 

Usnesení RM č. 12/19/23: RM schválila přijetí dotace 
z rozpočtu Jihomoravského kraje ve výši 350.000 
Kč na projekt "Nohelův dům - obnova uliční fa-
sády" za podmínek návrhu smlouvy o poskytnutí 
dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje. 

Usnesení RM č. 13/19/23: RM schválila zru-
šení usnesení RM č. 30/18/23 - příkazní 
smlouva pro práci odborného konzultanta na pří-
pravě veřejné zakázky na architektonickou studii 
a projektovou dokumentaci s Ing. Arch. Helenou 
Strakovou, Brněnská 51, 693 01 Hustopeče, IČ: 
70446041 za částku 700 Kč/hodina v maximálním 
rozsahu 100 hodin. 

Usnesení RM č. 14/19/23: RM schválila příkazní 
smlouvu k výkonu odborného konzultanta pro 
přípravu podkladů pro zadávací dokumentaci pro 
architektonickou studii nové mateřské školy za 
ul. Gen. Peřiny s Ing. Arch. Helenou Strakovou, 
IČ: 70446041, Brněnská 51, 693 01 Hustopeče za 
částku 700 Kč/hodina v maximálním rozsahu 100 
hodin. 

Usnesení RM č. 15/19/23: RM vzala na vědomí ná-
vrh na řešení nezkolaudovaných objektů v  areálu 
SPOZAM.

Usnesení RM č. 16/19/23: RM schválila uzavření do-
datku č. 1 se společností Formanka hotel a kemp 
s.r.o., se sídlem: Böhmova 1776/15, 621 00 Brno, 
IČ: 07874529, předmětem, kterého bude instala-
ce klimatizačních zařízení do prostoru restaurace 
a salonku na ul. Šafaříkova 448/21, Hustopeče. 
Instalace a veškeré úpravy provede nájemce na 
vlastní náklady. Při ukončení nájemní smlouvy 
uvede nájemce prostor do původního stavu na 
vlastní náklady, pokud se smluvní strany nedo-
hodnou jinak. 

Usnesení RM č. 17/19/23: RM schválila Objednávku 
341/2023 od společnosti Milan Čukan, 
Dobrovského 63/4, IČ 10559418, Hustopeče na 
stavební práce v souvislosti s instalací sochy krá-
lovny Elišky Rejčky v Domě u Synků. 

Usnesení RM č. 18/19/23: RM schválila nabídku spo-
lečnosti PORSENNA o.p.s., IČ: 27172392, se sídlem 
Bystřická 522/2, 140 00 Praha 4 na administraci 
veřejné zakázky – poskytování energetických 
služeb metodou EPC v budově ZŠ Komenského v 
Hustopečích za částku 60.000 Kč bez DPH.

Usnesení RM č. 19/19/23: RM schválila plnou moc pro 
společnost PORSENNA, IČ: 27172392, se sídlem 
Bystřická 522/2, 140 00 Praha 4 na administraci 
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so 20. 5.–30. 9.

1
8

.0
0

Letní otevřené sklepy – každý den (v září 
pouze o víkendu) budou mít otevřeno 
minimálně dva místní vinaři, 18.00–21.00, 
dle dohody i déle.

ne 25. 6.–17. 9.
Nežít nadarmo – výstava fotografií Josefa 
Korejze Blatinského (Hanácké Slovácko z let 
1955–1959). Městské muzeum a galerie.

po 3.–14. 7. Uzavření knihovny

so 8.–9. 7.

1
0

.0
0 Family food festival – ochutnejte světovou 

kuchyni na prvním ročníku Family Food 
Festivalu na Dukelském náměstí!

ne 9. 7.

1
3

.0
0 Zábavní odpoledne pro děti – letní 

koupaliště (ul. Brněnská).

pá 14. 7.

1
9

.3
0 Nemalé pátky v kinokavárně – vystoupí 

harmonikář a kytarista Pavel Vintrlík. Vstupné 
120 Kč (studenti a senioři 80 Kč).

so 22. 7.
Posezení s cimbálovou muzikou – Vinařství 
Jurák a syn, ulice Na Hradbách.

pá 28. 7.

2
0

.0
0

Hudební večer U Synků

ne 30. 7.
1

3
.0

0 Zábavní odpoledne pro děti – letní 
koupaliště (ul. Brněnská).

pá 4.–6. 8.
Krojové hody – třídenní hodové veselí 
s krojovým průvodem, v prostorech před 
společenským domem (Herbenova). 

pá 11. 8.

1
9

.3
0 Nemalý pátek v kinokavárně – vystoupí 

Víťův brácha. Vstupné 120 Kč (studenti a 
senioři 80 Kč).

ne 13. 8.

1
8

.0
0 Šťovík, pečené brambory – divadelní 

představení hustopečských ochotníků. 
Venkovní prostory M-klubu (Herbenova).

so 19.–25. 8.
Letní kino – filmové zážitky pod širým 
nebem. Promítá se vždy po setmění. 
Venkovní prostory M-klubu (Herbenova).

ne 20. 8.

1
3

.0
0 Zábavní odpoledne pro děti – letní 

koupaliště (ul. Brněnská).

so 26. 8.
Zarážení hory – tradiční obřad vinařů 
s otevřenými sklepy. Vinařské uličky Na 
Hradbách a Vinařská.

kulturní a společenský kalendář

města Hustopeče

07, 08 20
23

Letní
otevřené
sklepy

STŘELNICE
Otevírací doba (červen–říjen)

sobota 17.00–20.00
neděle 10.00–13.00

státní svátky 17.00–20.00

Komentovaná prohlídka střelnice je možná po 
předchozí domluvě tel.: 519 413 849, 519 411 227

veřejné zakázky poskytování energetických služeb metodou EPC v budově 
ZŠ Komenského. 

Usnesení RM č. 20/19/23: RM schválila zadání nadlimitní veřejné zakázky za-
dávaná v jednacím řízení s uveřejněním podle zákona o zadávání veřejných 
zakázek – poskytování energetických služeb metodou EPC v budově ZŠ 
Komenského v Hustopečích ve výši 18.000.000 Kč bez DPH. 

Usnesení RM č. 21/19/23: RM bere na vědomí zápis ze stavební komise ze dne 
31.05.2023.

Usnesení RM č. 22/19/23: RM schválila projektovou dokumentaci investora 
Domy Pálava s.r.o., Tovární 718/13, Brno – Chrlice na stavbu "Bytové domy 
Pálava, nádraží Šakvice 561/3" a pověřuje starostku podpisem situačního 
výkresu. 

Usnesení RM č. 23/19/23: RM doporučuje ZM neschválení vyhlášení záměru 
prodeje městského pozemku p.č. 5453/35, druh pozemku ovocný sad, o vý-
měře 2.169 m2, v katastrálním území Hustopeče u Brna. 

Usnesení RM č. 24/19/23: RM schválila změnu oplocení novostavby RD na 
pozemku parc.č. 4792/244 z drátěného oplocení na dřevěný plot na hrani-
ci parcely žadateli … a pověřuje starostku podpisem situačního výkresu. 
Nesouhlasí s případnou brankou v plotu na pozemek města. 

Usnesení RM č. 25/19/23: RM neschválila udělení souhlasu s realizací fasády 
a umístění přístupu k BD Brněnská1004/22 v rámci stavební akce „Stavební 
úpravy RD s přístavbou, změna v užívání na BD, ul. Brněnská, k.ú. Hustopeče 
u Brna, p.č. 665/1, 665/2, 666/1, 666/2, 666/3“. Nutno upřesnit projektovou 
dokumentaci, ze stávající není patrno, jakým způsobem bude řešen přístup 
do objektu a návaznost na městské komunikace.

Usnesení RM č. 26/19/23: RM neschválila Projektovou dokumentaci na stav-
bu pod názvem "Hustopeče, příp. kNN, Herdová K1351" zemní přípojky pro 
sklep Kpt. Jaroše. Rada města nesouhlasí se stavbou zemní přípojky, včetně 
umístění SS skříně na pozemku města. Souhlasí se stavbou nadzemní přípoj-
ky NN. V lokalitě jsou pouze nadzemní přípojky.

Usnesení RM č. 27/19/23: RM doporučuje ZM ke schválení vyhlášení záměru 
uzavření smlouvy o smlouvě budoucí kupní na prodej části pozemku p.č. 
1348/1, ze kterého bude na základě GP nově vydělen a vyčleněn pozemek 
o výměře do 14 m2 v katastrálním území Hustopeče u Brna za cenu ve výši 
stanovené znaleckým posudkem. Kupující uhradí veškeré náklady spojené 
s převodem pozemku. (objednatelem znaleckého posudku a zadavatelem 
oddělovacího geometrického plánu bude město Hustopeče). 

Usnesení RM č. 28/19/23: RM schválila revokaci usnesení č. 24/18/23 a schvalu-
je uzavření Dodatku č. 1 k Příkazní smlouvě č. 01/2020 s RENVODIN-ŠAFAŘÍK, 
spol s r.o., IČ 26896982, se sídlem U Vodojemu 1275/34, 693 01 Hustopeče, 
kterým se prodlužuje doba trvání řešení energetického managementu do 
31.12.2028 a navyšuje cena na 91.400 Kč bez DPH. Text dodatku je přílohou 
zápisu. 

Usnesení RM č. 29/19/23: RM projednala Zásady pro spolupráci s investory na 
rozvoji veřejné infrastruktury města Hustopeče a doporučuje zapracovat 
následující připomínky: upřesnit částku za bytovou jednotku 1x50.000 Kč; 
upřesnit výklad pojmů investiční / podnikatelský / nepodnikatelský; co je 
nebytový záměr/plocha; obestavěné podlahové plochy za každé patro; dopl-
nit i pozemky k výstavbě (nově připojované a vytvořené stavební pozemky); 
upřesnit výjimky.

Usnesení RM č. 30/19/23: RM schválila uzavření smlouvy o výpůjčce ne-
bytových prostor ve Společenském domě, Herbenova 4, Hustopeče na 
Hustopečské hody 2023 pro Hustopečskou chasu z. s. se sídlem Školní 24, 
693 01 Hustopeče, IČ 26637421. 

Usnesení RM č. 31/19/23: RM schválila výběr nejvýhodnější nabídky na vy-
pracování projektové dokumentace na stavbu "Most u Stafikru", kterou 
je nabídka s nejnižší nabídkovou cenou díle bez DPH, a to společnost PIS 
PECHAL, s.r.o., Lidická 42, 602 00 Brno s nabídkovou cenou 490.000 Kč bez 
DPH. 

Usnesení RM č. 32/19/23: RM schválila pořadí nabídek oslovených účastníků 
na dalších místech na zpracování projektové dokumentace na stavbu "Most 
u Stafikru" 

2. místo: MOSTMA s.r.o., Plachty 514/8b, 634 00 Brno, nabídková cena 506.500 
Kč bez DPH 

3. místo: HURYTA s.r.o., Staňkova 557/18a, 602 00 Brno, nabídková cena 
607.610 Kč bez DPH 
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Kontakt:

Turistické informační centrum  Hustopeče

Dukelské nám. 15, tel.: 530 351 418/419

hustopece.cz ∙ kinohustopece.cz

So 9. 9.

1
5

.0
0 Sousedský blešák – možnost prodeje,  

hravá zóna pro děti. Dukelské náměstí.

Pá 15. 9.

1
9

.3
0 Nemalé pátky v kinokavárně – vystoupí 

MOSSKIN hrající jazzový folk.

Ne 24. 9.

1
9

.0
0 Silné reči – stand-up comedy show.  

Vstupné 380 Kč, kinosál.

Čt 5.–7. 10.

Burčákové slavnosti – tradiční třídenní 
oslavy sladkého bouřlivého moku provází 
originální dávka humoru a recese. Součástí 
programu je jarmark a hudební vystoupení 
(Xindl X, Marie Rottrová, Sto Zvířat…). 
Předprodej vstupenek online (www.
kinohustopece.cz) nebo v TIC Hustopeče. 
Více informací: www.burcakoveslavnosti.cz, 
Dukelské náměstí.

Připravujeme:

SVOZ SEPAROVANÉHO ODPADU
∙ papír, plast, nápojové kartony: 4. 7. / 1. 8.
∙ bioodpad: 3. a 17. a 31. 7. / 14. a 28. 8
Sběrný dvůr: areál Technických služeb Hustopeče, Nádražní 35
Slouží k likvidaci jiných druhů odpadů.

pondělí 14.00–18.00 pátek 14.00–18.00
středa 08.00–12.00 sobota 09.30–18.00

SVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU – Hantály a. s. V. Pavlovice
10. a 24. 7. / 7. a 21. 8.

4. místo: HBH Projekt spol. s r.o., Kabátníkova 5, 602 00 Brno, nabídková cena 
1.049.000 Kč bez DPH 

Usnesení RM č. 33/19/23: RM schválila uzavření smlouvy o dílo na vypracování 
projektové dokumentace na stavbu "Most u Stafikru", s vítězným uchazečem: 
PIS PECHAL, s.r.o., IČ: 02365952, se sídlem: Lidická 42, 602 00 Brno, za cenu 
díla ve výši: 490.000 Kč bez DPH a pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

Usnesení RM č. 34/19/23: RM schválila projektovou dokumentaci investora EG.D 
a.s., Lidická 1873/36, Brno na stavbu "Hustopeče, rozš. NN, Pavláček k89, 
č.stavby 1030073002" a pověřuje starostku podpisem situačního výkresu. 

Usnesení RM č. 35/19/23: RM schválila projektovou dokumentaci investora EG.D 
a.s., Lidická 1873/36, Brno na stavbu "Hustopeče, Smetanova, obnova NN, 
č.stavby 1040018364" a pověřuje starostku podpisem situačního výkresu. 

Usnesení RM č. 36/19/23: RM schválila z důvodu zvýšení bezpečnosti souhlas s 
umístěním zrcadel u výjezdu z velkoskladu Jednota COOP na pozemku parc.č. 
1047/37 a 982/155, k.ú. Hustopeče u Brna, na náklady žadatele. 

Usnesení RM č. 37/19/23: RM schválila uzavření Smlouvy o zřízení věcného bře-
mene se stranou oprávněnou Nej.cz s.r.o., IČ: 03213595, se sídlem Kaplanova 
2252/8, 148 00 Praha 4 na stavbu přípojky optického kabelu pro Křížový 
vrch, která byla realizována na pozemcích města parc.č. 1234/1, 1235/16, 
1236/1, 1236/3, 1236/5, 1236/12, 1236/13, 1329/70, 1330/1, 1330/3, 
1330/6, 1330/9, 1331/1, 1331/3, 1371, 1557/1, 1557/2, 4792/45, 4792/257, 
4729/259, 4813/78, 4813/79 4813/81, všechny v k.ú. Hustopeče u Brna, 
za jednorázovou úplatu 15.932 Kč bez DPH a pověřuje starostku podpisem 
smlouvy. 

Usnesení RM č. 38/19/23: RM schválila objednání oprav komunikací v Hustopečích 
u společnosti Poklopsystem s.r.o., Hradec 161, 332 11 Hradec IČ 61172375 za 
nabídnutou cenu 187.376 Kč bez DPH. 

Usnesení RM č. 39/19/23: RM schválila realizaci nového oplocené kolem amfi-
teátru za Společenským domem v rozsahu dle projektu Straet architekts s.r.o. 
v hranicích stávajícího plotu.

Usnesení RM č. 40/19/23: RM doporučuje ZM ke schválení Zásady pro tvorbu a 
čerpání sociálního fondu města Hustopeče. 

Usnesení RM č. 41/19/23: RM schválila snížení provozního příspěvku rozpočtu 
Základní školy Hustopeče, Komenského 163/2, ve výši 87.500 Kč a současně 
poskytnutí investičního příspěvku ve výši 87.500 Kč na nákup 2 ks zavážecích 
vozíků ke konvektomatu. 

Usnesení RM č. 42/19/23: RM schválila rozpočtové opatření města Hustopeče č. 
3/2023. Text RO je přílohou zápisu. 

Usnesení RM č. 43/19/23: RM doporučuje ZM ke schválení rozpočtové opatření 
města Hustopeče č. 4/2023. Text rozpočtového opatření je přílohou zápisu. 

Usnesení RM č. 44/19/23: RM schválila prodej osobního automobilu Volkswagen 
Caddy 1,6 TDI. Současně pověřuje místostarostu Bc. Horáka a tajemníka MVDr. 
Michalicu zajištěním prodeje. 

Usnesení RM č. 45/19/23: RM bere na vědomí zápis z Komise pro územní rozvoj 
ze dne 02.05.2023 týkající se areálu SPOZAMu. Závěry rady předá komisi mís-
tostarosta Bc. Horák.

Usnesení RM č. 46/19/23: RM schválila nájem za zábor veřejného prostranství pro 
umístění stánku s rolovanou zmrzlinou žadatelce ... ve výši 2.000 Kč měsíčně. 

Usnesení RM č. 47/19/23: RM schválila smlouvu o přijetí dotace na elektromobil 
ve výši 200.500 Kč ze Státního fondu životního prostředí České republiky

Plná verze zápisu a usnesení rady města 
jsou k nahlédnutí v Kanceláři tajemníka  

Městského úřadu Hustopeče

INZERCE
ŘÁDKOVÁ INZERCE
▲ Koupím jakoukoliv JAWA, SIMSON, MZ, ČZ či PAV... Děkuji za 

nabídku. Tel.: 723 971027ݎ.
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Blahopřání

SPOLEČENSKÁ RUBRIKA

Jubilanti v měsíci květen 2023

6. 5. 1943 Jarmila Odvářková
11. 5. 1943 Zdeňka Handlířová
13. 5. 1943 Anna Knapová
16. 5. 1938 Ľudmila Tomešová
16. 5. 1943 Ludmila Kováříková
25. 5. 1938 Jiří Kukla
28. 5. 1929 Růžena Brožková
28. 5. 1943 Karel Zemánek
29. 5. 1938 Božena Doušková

Zpracovala: Simona Procházková, komise obřadů a slavností

Vzpomínky
Již 13 roků spíš svůj tichý sen. Tvůj hlas se ztratil, Tvůj 
úsměv vítr sݒsebou vzal a nám jen vzpomínky, žal a bolest 
vݒsrdci zanechal. 

Dne 9. června jsme vzpomněli 13. smutné výročí 
úmrtí manžela, tatínka, dědečka a pradědečka, 
pana Vlastimila Šaláška zݎHustopečí
a zároveň 23. července vzpomeneme jeho nedožité 
88. narozeniny.

Všem, kteří vzpomenou sݒnámi, děkuje manželka a děti 
sݒrodinami.

Tak, jak z Vašich očí zářila láska a dobrota,
tak nám budete chybět do konce života.

Dne 26. června tomu bylo 17 let, kdy nás navždy 
opustila naše maminka a babička, 
paní Růžena Halmová z Hustopečí

a dne 7. července to bude 31 let, kdy nás navždy 
opustil náš tatínek a dědeček, 
pan Václav Halm z Hustopečí.

Stále vzpomínají syn Václav a dcery Věra a Jana 
s rodinami.

Čas ubíhá a nevrací, co vzal.
Jen láska, úcta a vzpomínky v srdcích zůstávají.

Dne 28. června by naše milovaná maminka, babička, 
paní Ludmila Kiliánová oslavila své 82. narozeniny.ݎ

S láskou vzpomínají děti s rodinami.

Dne 24. června jsme vzpomněli 2. smutné výročí, 
kdy nás navždy opustila milovaná maminka,
paní Sylva Čerňanová.

Sݒláskou stále vzpomínají synové Marek a Robert.

To, že čas rány hojí, je jen pouhé zdání.
Stále je vݒsrdci bolest a tiché vzpomínání.

Dne 3. července vzpomeneme 25. výročí úmrtí pana
Jana Havla zݎHustopečí.

Stále vzpomíná manželka a syn Miroslav sݒrodinou.

Vzpomínka tichá na ruce zlaté,
na ochotu, lásku, radost i strast.
Vzpomínka tichá na srdce drahé,
které tak rádo těšilo nás.

Dne 21. června jsme vzpomněli 11. let od úmrtí pana 
Jaromíra Kameníka zݎHustopečí. 

Sݒláskou vzpomíná manželka, syn Jaromír, rodina 
Holacká a sestra Ludmila sݒrodinou. Děkujeme všem, 
kteří vzpomenou sݒnámi. 

Dne 16. července oslaví své krásné 75.  narozeniny 
naše milá maminka, babička a prababička,
 paní Ludmila Havlová zݎHustopečí.

Naše milá maminko,
My Ti přejeme ke Tvýn krásným narozeninám všechno 
nejlepší, hlavně hodně zdraví, které je vzácné, 
štěstí, které je krásné.
Naše milá maminko, my Tě máme rádi a přejeme Ti, ať jsi 
zdravá a dlouho mezi námi.
To Ti přejí Ti, co Tě mají tolik rádi!
Syn Mirek sݒrodinou a Tvůj přítel Jenda.
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Scházíš nám, ale vݒsrdcích a vzpomínkách zůstáváš.

Dne 4. srpna vzpomeneme na 10. smutné výročí 
úmrtí pana Jiřího Plška.

Sݒláskou vzpomínají syn Libor a dcera Markéta sݒrodinou.

Na stránkách Hustopečských listů můžete uveřejnit 
blahopřání, vzpomínky a poděkování. 

Text a foto můžete zaslat na: tupa@hustopece.cz, tel.: 530 351 412

Až tady nebudu, zmizí jak sen,
co jsem si ponechal pro sebe jen.
Až tady nebudu, žít bude dál,
co jsem vݒživotě miloval a
co vám můj život dal.
Odešels, drahý, bez slůvka rozloučení,
tvůj hlas už neuslyším, tvůj smích tu není.

Dne 23. srpna vzpomeneme 2. smutné výročí úmrtí, 
kdy nás navždy opustil náš milovaný pan
Zdeněk Kozel.

Všem, kteří vzpomenou, děkuje sestra Petra sݒpřítelem.

Kdo byl milován, není zapomenut ….

Dne 30. srpna vzpomeneme 38. výročí úmrtí naší 
dcery a sestry Janičky Tělupilové zݎHustopečí,
která by se dne 13. září dožila 45 let.

Kdo jste ji měli rádi, vzpomeňte sݒnámi.
Stále vzpomínají rodiče, sourozenci a rodina Svobodova 
ze Šakvic.

Dne 19. srpna by se dožila 80 let 
paníݎKvětoslava Ryšavá.ݎ 

S láskou vzpomínají manžel a synové s rodinami.

Život byl sݒtebou krásný, měl jsi nás všechny rád.
Ten, kdo tě nejvíce miloval, nepřestane nikdy vzpomínat.

Dne 22. srpna by se dožil 68 let pan Otto Wetter 
zݎHustopečí.

Sݒláskou a bolestí vzpomínají manželka, bratr, syn a dcera 
sݒrodinami.

Dne 24. července vzpomeneme 2. smutné výročí 
úmrtí pana Vladimíra Troubila.

S láskou vzpomínají a nikdy nezapomenou manželka 
a děti s rodinami.

Nikdy nezapomeneme na toho, koho máme rádi,
 nikdy nezapomeneme na toho, kdo nám schází.

Dne 29. července by se dožil 49 let pan Josef Veverka.

S láskou vzpomínají manželka, dcery, maminka a celá 
rodina.
Děkujeme všem přátelům a známým za vzpomínku.

Žádný čas není tak dlouhý,
aby nám dal na tebe zapomenout.
Kdo Tě znal vzpomene,
kdo Tě měl rád nezapomene.

Dne 29. června by se dožil 65 let pan Václav Otáhal. 
Zároveň jsme 16. 5. 2023 vzpomněli 15. smutné 
výročí jeho úmrtí.

Sݒláskou vzpomíná manželka Věrka, dcery Lenka 
a Vendula, rodina Sůkalova a Fabigova.

Už nemůžeme ti ruku podat
a kݒnarozeninám blahopřát,
jen za lásku a život poděkovat
a klidný spánek ti přát.

Dne 4. srpna by se dožila 90 let naše maminka, 
babička a prababička, paní Marie Strouhalová.

Sݒláskou stále vzpomínají dcera Marie a syn Bohuslav 
sݒrodinami.

Kdo vݒsrdcích žije, neumírá.

Dne 20. července 2023 vzpomeneme 10. smutné 
výročí, kdy nás navždy opustila naše 
milovaná maminka, babička a prababička, 
paní Josefa Hamerníková zݎHustopečí.

Sݒbolestí a láskou vzpomíná dcera Dana sݒrodinou.

Rodina Ryšavá děkuje za účast a květinové dary při posledním 
rozloučení sݎpanem Ivanem Ryšavým, které se konalo 25. května 
2023 ve smuteční síni krematoria. 

Poděkování



Zaškolíme absolventy a zajistíme váš další rozvoj v moderní globální 

Jsme Copeland

EMERSON CLIMATE TECHNOLOGIES, s.r.o.  
K Vápence 1633/14, 692 01 Mikulov
e-mail: jobs@emerson.com
tel.: +420 519 308 520

Nová práce na 21prilezitosti.cz

Technik  
zkušebny

Konstruktér

Chcete zapojovat a zkoušet kompresory, 
kondenzační jednotky a tepelná čerpadla? 
Přidejte se k týmu techniků v testovací 
laboratoři.

• Jste absolventi střední školy s elektro/
technickým zaměřením

• Je výhoda, pokud se domluvíte anglicky 
nebo máte zkušenosti s chlazením

• Čeká na vás zajímavá technická práce 
s moderním vybavením

Vyvíjíte rádi nové stroje a nebo rádi řešíte 
technické výzvy? Přidejte se k týmu ve 
vývojovém centru.

• Jste absolventi střední školy v oboru 
strojírenství

• Máte zálibu v modelování ve 3D a jste 
komunikativní

• Orientujete se ve výrobních výkresech, 
sestavách a kusovnících

184x270 hustopec 6|2023.indd   1 12.06.2023   15:50



5.–7. 10. 2023
Hustopeče

Předprodej dvoudenních vstupenek:
1. 7.–31. 8. 350 Kč (on-line i v TIC)

300 Kč zlevněné vstupné (prodej pouze v TIC)

1. 9.–5. 10. 400 Kč (on-line i v TIC) 

300 Kč zlevněné vstupné (prodej pouze v TIC)

Jednodenní Vstupenky na místě:
6. 10.   200 Kč (zlevněné vstupné 100 Kč) 

7. 10.   300 Kč (zlevněné vstupné 200 Kč)

Čtvrtek 5. 10. 2023
od 16.00 Hustopeče se baví

Pátek  6. 10. 2023
Dukelské náměstí
 17.00 Zahájení slavností
 17.10 Povídky v podání hustopečských 
  ochotníků
 18.00 Uvítací fanfáry 
 18.05 Slavnostní otevírání vinařských 
  mázhausů 
 18.30 Tomáš Kočko & Orchestr
 20.00 Ohnivá show
 20.30 STO ZVÍŘAT - koncert
 22.30 Větry z jihu - koncert

dům U Synků
 17.00–23.00 regionální vinaři
 19.00–22.00 Midnight CoffeE Session

 – 

Sobota  7. 10. 2023
Dukelské náměstí
 9.00 Středověký jarmark
 9.30 Dobová hudba
 10.30 Rytířské klání (SHŠ Taranis)
 11.00 Zasedání Burčákové unie 
 12.00 Stanley’s Dixie Street Band
 13.00 Folklórní pásmo – FS Hanýsek
 13.45 Historický průvod městem
 14.30 Laškovně i vážně o víně a historii
 16.20 Vyhlášení vítězů Národní soutěže vín
 16.30 Hazafele – koncert
 18.30 Marie Rottrová – koncert
 21.00 Xindl X – koncert

Dětská scéna Šapitó
 11.00 Pes a drak – Divadlo 100 opic
 12.00 Kouzelník Šeklin a jeho SHOW
 13.00 Z pohádky do pohádky – Divadlo prkno
 14.00 Klaun Family show
 15.00 Karkulka červená – Divadlo Koráb  
 16.00 Brémští cirkusanti – Chůdadlo
 17.00 Korábova tančírna

Dům u Synků
 10.00–22.00 regionální vinaři
 11.00–11.50 Dobová hudba
 12.00–13.00 Harmonikářka Mirka Šubíková
 13.30–15.30 Hazafele
 16.00–16.50 Skotští dudáci
 17.00–19.30 Pavel Vintrlík
 20.00 Quanti Minoris

Vinařská ulička na Hradbách – STŘELNICE
 13.00–15.00 Trutnoforte 
 15.15–16.45 Stanley’s Dixie Street Band
 17.00 Soutěž ve válení beček

Ulice  Mrštíkova
 22.00–24.00 Harmonikáři

www.burcakoveslavnosti.cz
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